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ZAPISNIK 
 

s 13. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 20. prosinca 2022. godine (utorak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  odsutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ prisutan 

34. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna online 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Vanja Marković MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 



                                                             
 

  
  
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za gosopdarstvo 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste  
KRISTINA LAGINJA, ravnateljica Doma za starije osobe "Domenico Pergolis“ Rovinj 
SANJA DOBRIĆ BEDRINA, ravnateljica: Doma za starije osobe Raša 
MORENA STANIVUKOVIĆ, v.d. ravnateljice Doma za starije osobe Novigrad  
DORIS IVANKOVIĆ, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Alfredo Štiglić u Puli. 
BRUNO JURADA, predsjednik Savjeta mladih Istarske županije  
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 13. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. Navodi da će se ona, kako je i najavljeno, održati u 
hibridnom obliku te daje nekoliko uvodnih informacija. 
Daje informaciju da je Skupštini prethodilo održavanje sjednica Skupštinskih radnih tijela i to 
u petak 9.12. Odbora za prostorno uređenje i gradnju, ponedjeljak 12. 12. Odbora za 
gospodarstvo, Komisije za izbor i imenovanja i Odbora za društvene djelatnosti, petak 16. 12. 
Odbora za financije i proračun te Odbora za gospodarstvo u ponedjeljak 12.12. Dodaje kako 
su zapisnike sa sjednica odbora vijećnici dobili mailom. Daje informaciju kako je raspisan Javni 
poziv za predlaganje kandidata za imenovanje predsjednika/ce Etičkog odbora i 
predsjednika/ce i članova/ice Vijeća časti Skupštine Istarske županije te poziva one koji 
zadovoljavaju uvjete da se prijave na njega.  
 
Poziva pomoćnicu pročelnice Stručne službe Skupštine Melitu Ferenčić da izvrši prozivku 
vijećnika i vijećnica. Nakon prozivke konstatira kako je prisutno 33 (nakon dolaska još nekoliko 
vijećnika 39) od 41 vijećnika i vijećnica Istarske županije.  

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan online 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 



                                                             
 

Prije glasovanja o dnevnom redu daje informaciju da načelnik PU Istarske zbog službenog 
puta danas neće biti u mogućnosti dati informaciju o stanju sigurnosti na području Istarske 
županije pa se točka br. 2. dnevnog reda odgađa za sljedeću sjednicu Skupštine kada će biti 
dana informacija o stanju sigurnosti za cijelu godinu.  
 
 
Predlaže sljedeći: 
 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

3. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 

godinu 

4. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

5. Prijedlog Odluke o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske županije 

za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

6. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2023. 

godinu 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. 

godinu 

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu 

10. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

11. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 

12. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

13. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije 

za 2022. godinu 

14. Prijedlog Odluke o postupku davanja iskaza o procjeni fiskalnog učinka 

15. Prijedlog Programa rada Savjeta mladih za 2023. godinu 

16. Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 

županije za 2023. godinu 

17. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plan davanja koncesija na pomorskom dobru 

na području Istarske županije za 2023., 2024., i 2025. godinu 

18. Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 

2022. godinu 

19. Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2022. godinu 

20. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima 

Skupštine Istarske županije 

21. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće župana i 

zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 

22. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Agencije za ruralni razvoj Istre – 

AZRRI d.o.o. za 2021. godinu 



                                                             
 

23. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 

bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 

24.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Novigrad-Cittanova 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije Raša 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj 

25. Prijedlog Odluke o davanju Lučkoj upravi Pula na privremeno upravljanje i korištenje 

luke posebne namjene – nautičke luke Bunarina 

26. Prijedlog Zaključka o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje 

natječajnog postupka za imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene umjetnosti 

Istre 

27. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 

prostora zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja 

28. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o financiranju otplate kredita za radove 

rekonstrukcije i dogradnje Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije iz 

sredstava za decentralizirane funkcije 

29. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. za  

promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne 

medicine 

30. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 

31. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k. č. br. 24/ZGR k.o. Vodice neposrednom 

pogodbom 

32. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje -  k.o.  Bale 

33. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br.1075) 

34. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rovinj 

35. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br. 1076/3) 

36.  Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom 

dobru za uzgoj školjkaša i riba na području Raškog zaljeva 

37. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u 

Puli 

38.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, 

poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 

b. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno 

uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

c. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za međunarodnu 

suradnju i europske poslove 



                                                             
 

39. Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 

paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske 

županije za 2024. godinu 

40. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i 

učeničkih domova na području Istarske županije 

 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale della 12a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Interrogazioni dei consiglieri, proposte e informazioni 

3. Proposta di Bilancio della Regione Istriana per il 2023 e proiezioni per il 2024 e il 2025 

4. Proposta di Delibera sull'esecuzione del Bilancio della Regione Istriana per il 2023 

5. Proposta di Delibera sul piano pluriennale di pareggio del Bilancio della Regione 

Istriana per il 2023 e proiezione per il 2024 e il 2025 

6. Proposta di Programma del fabbisogno pubblico nello sport scolastico della Regione 

Istriana per il 2023 

7. Proposta di Programma del fabbisogno pubblico nello sport della Regione Istriana per 

il 2023 

8. Proposta di Programma del fabbisogno pubblico nella cultura tecnica della Regione 

Istriana per il 2023 

9. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 

la salute e il benessere sociale della Regione Istriana per il 2023 

10. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei mezzi per il finanziamento regolare dei partiti 

politici dal bilancio della Regione Istriana per il 2023 

11. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta di Piano finanziario dell'Autorità 

regionale per le strade della Regione Istriana per il 2023 

12. Proposta di III modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 2022 

13. Proposta di Delibera di modifica e integrazione della Delibera sull'esecuzione del 

bilancio della Regione Istriana per il 2022 

14. Proposta di Delibera sulla procedura di emanazione della previsione di impatto fiscale 

15. Proposta di Programma di lavoro della Consulta dei giovani per il 2023 

16. Proposta di Piano d'assegnazione delle concessioni sul demanio marittimo sul 

territorio della Regione Istriana per il 2023 

17. Proposta di Piano (triennale) a medio termine d'assegnazione delle concessioni sul 

demanio marittimo sul territorio della Regione Istriana per gli anni 2023, 2024 e 2025 

18. Proposta di Delibera sulle II modifiche e integrazioni del Programma del fabbisogno 

pubblico nella cultura per il 2022 

19. Proposta di II modifiche del Programma del fabbisogno pubblico nello sport scolastico 

della Regione Istriana per il 2022 

20. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sulle indennità ai 

membri dell'Assemblea della Regione Istriana 

21. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sui parametri per la determinazione 

dello stipendio del Presidente della Regione e dei Vicepresidenti nonché del personale 

impiegatizio e tecnico-ausiliario degli organi amministrativi della Regione Istriana 

22. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro dell'Agenzia per lo 

sviluppo rurale dell'Istria (AZRRI s.r.l.) per il 2021 



                                                             
 

23. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e la gestione 

finanziaria di Opća bolnica Pula - Ospedale Generale di Pola per il 2021 

24.  

a. Proposta di Delibera sull'approvazione dello Statuto della Casa per anziani 

Alfredo Štiglić di Pola 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e la gestione 

finanziaria della Casa per anziani di Novigrad-Cittanova 

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e la gestione 

finanziaria della Casa per anziani di Raša 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e la gestione 

finanziaria della Casa per anziani "Domenico Pergolis" di Rovigno 

25. Proposta di Delibera sull'affidamento provvisorio della gestione e dell'utilizzo del porto 

a destinazione speciale – porto nautico di Bunarina 

26. Proposta di Conclusione sulla nomina della Commissione concorsuale per l’attuazione 

della procedura concorsuale di nomina del direttore/della direttrice del Museo d'arte 

contemporanea dell'Istria 

27. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sulla cessione in locazione di un locale 

agli operatori sanitari delle Case della salute dell'Istria 

28. Proposta di Delibera di modifica della Delibera sul finanziamento del rimborso del 

credito per i lavori di ricostruzione e ampliamento dell'Istituto formativo di sanità 

pubblica della Regione Istriana mediante risorse per le funzioni decentrate 

29. Proposta di Conclusione sul consenso a mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. a 

cambiare il locale in cui svolge il servizio sanitario pubblico - medicina dentale 

30. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello Statuto 

dell'Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 

31. Proposta di Delibera di acquisto dell'immobile p. c. n. 24/ZGR c. c. di Vodice mediante 

accordo diretto 

32. Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico - c. c. di Valle 

33. Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico - c. c. di Rabac (p. c. n. 1075) 

34. Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico - c. c. di Rovigno 

35. Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico - c. c. di Rabac (p. c. n. 1076/3) 

36.  Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo per la molluschicoltura e l'allevamento ittico sul territorio del Golfo 

di Arsia 

37. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina dei giudici d'assise del Tribunale 

regionale di Pola 

38.  

a. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro del Comitato 

per lo statuto, il regolamento, l'autogoverno locale e territoriale (regionale) 

b. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro del Comitato 

per l'assetto territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia 

c. Proposta di Provvedimento di revoca e nomina di un membro del Comitato 

per la cooperazione internazionale e le integrazioni europee 



                                                             
 

39. Proposta di Delibera sull'ammontare dell'imposta di soggiorno a persona e per notte 

e l'ammontare dell'importo forfettario annuale dell'imposta di soggiorno per i comuni 

e le città sul territorio della Regione Istriana per il 2024 

40. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sulla proposta della 

rete delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno sul territorio della Regione 

Istriana. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda. 

 
 

Ad -1. 
Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

Zapisnik sa 12. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 
Ad - 2. 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je od prethodne sjednice Skupštine ostalo da 
svoja pitanja postave vijećnici Alen Gržinić, Ivan Iskra i Irena Peruško.  
 
ALEN GRŽINIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje za župana. Zanima ga koji se 
koraci poduzimaju po pitanju loše situacije pomoćnika u nastavi. Drugo pitanje vezano je za 
sport. Navodi kako su nedavno predstavljeni rezultati javnog poziva Fonda za sport na koji se 
je prijavilo 97 trenera i trenerica. Zanima ga kakvi su planovi za narednu godinu. Zahvaljuje. 
 
ŽUPAN, pozdravlja prisutne. Odgovara kako se je sastao s predstavnicima pomoćnika u 
nastavi te kako je taj projekt, koji je u funkciji već više godina, sada pred izazovima. On se u 
najznačajnijoj mjeri financira putem Europskog socijalnog fonda koji osigurava 80% sredstava 
dok 20% ide iz proračuna. Satnica pomoćnika u nastavi dugi niz godina nije bila mijenjana, a 
nju određuje ministarstvo. Osim toga postoji i problematika statusa jer se pomoćnici u nastavi 
zapošljavaju na jednogodišnjim natječajima. Nemaju pravne sigurnosti i često se izmjenjuju 
što u konačnici nije dobro ni za učenike. Navodi kako je predložio da se osigura dodatnih 753 
000 kuna, odnosno 100 000 eura kako bi se ta satnica povećala. Naglašava kako tu Istarska 
županija ne odstupa od nekih gradova i županija koji također sudjeluju u financiranju 
pomoćnika u nastavi. Smatra kako mogu naći rješenje. Ukoliko ne bude moguće da omjer 
financiranja ostane 80 - 20 on bi mogao biti i 50-50. Država je išla u povećanje plaće javnim 
službenicima po modelu 6 % + 4 %. Smatra kako je zbog inflacije i povećanih troškova života 
potrebno povećati osobna primanja  
Što se tiče pitanja vezanog uz sport navodi kako mu je drago da se ta stavka uvodi u proračun. 
Odaziv na natječaj je bio izuzetno dobar te se je prijavilo 99 trenera. Naglašava važnost 
motiviranja djece da se bave sportom te navodi kao je iz tog razloga ta stavka u proračunu 
dodatno pojačana. Smatra da na taj način kvalitetno ulažu sredstva proračunskih obveznika 



                                                             
 

jer je sport bitan za fizičku ali i mentalnu izgradnju mladih ljudi. Nada se da će vijećnici podržati 
proračun i povećanje izdavanja za sport u iznosu od 250 000 kuna kojim će ona ukupno iznositi 
750 000 kuna.  
 
IVAN ISKRA, Zelena alternativa – ORAH, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje vezano uz 
omogućavanje besplatnog obroka u školama na području Istarske županije te ga upućuje 
nadležnoj pročelnici. Vlada je donijela odluku o omogućavanju besplatnog obroka u svim 
osnovnim školama za koje je iz državnog proračuna izdvojila 544 milijuna kuna. Početak 
provedbe te mjere predviđen je za 9. siječnja što je vrlo kratak rok u kojem su škole trebale 
omogućiti sve uvjete. Postavlja pitanje da li su provedene ankete u svim školama kako bi 
saznali koliko učenika će stvarno sudjelovati, odnosno dobivati besplatne obroke. Postoje li 
za uvođenje besplatnih obroka uvjeti u svim školama u kojima je osnivač Istarska županija, te 
ukoliko ne postoje koliki će biti financijski trošak kako bi se oni omogućili? Za pripremu školskih 
obroka po pravilniku o normativima školska kuharica za normu ima 270 suhih obroka ili 70 
toplih obroka. Tako se je u mnogim školama pojavila potreba za zapošljavanjem novih 
kuharica. Vjeruje da će Istarska županija sufinancirati zapošljavanje novih kuharica kako bi 
svako dijete dobilo obrok. Zanima ga i da li će javna nabava za nabavku namirnica biti 
objedinjena, a ako hoće kako će to utjecati na sadašnje jelovnike budući da su sadašnji 
jelovnici baza za raspisivanje javnog poziva. Kako će to utjecati na kvalitetu školskog obroka?  
 
PATRICIA PERCAN pozdravlja prisutne i zahvaljuje vijećniku na pitanju budući da se radi o 
jednoj važnoj temi. Istarska županija je, kao osnivač, održala sastanak s ravnateljima škola, a 
sastanak na tu temu održan je i u Ministarstvu znanosti. Smatra kako, u odnosu na ostale 
županije, Istarska županija stoji dosta dobro po pitanju kuhinjskih kapaciteta. Rok za uvođenje 
besplatnih obroka do 09. siječnja je previše kratak i sa time su svi suglasni. Ministarstvo 
znanosti je održalo prezentaciju za osnivače, a oni su dobivene informacije prenijeli 
ravnateljima. Ono što im ministarstvo još duguje jesu same upute o postupanju. Kad dobiju te 
upute nadaju se dobiti i odgovore na pitanja poput onih koje je vijećnik postavio. Što se tiče 
ankete, upoznata je s činjenicom da ju neke škole provode, ali dok nisu dobili upute 
ministarstva odlučili su da se s time pričeka. Smatra da će velika većina koristiti besplatne 
obroke ali se je pokazalo nemoguće da to budu svi. Što se tiče javne nabave odgovara kako 
škole kojima je osnivač Istarska županija samostalno provode javnu nabavu. To se je pokazalo 
dobrim i vjeruje da će se s time dalje nastaviti na isti način. Cijenu obroka od 10 kuna je 
formiralo ministarstvo, te ne zna da li će ona biti dostatna, kao ni da li će to biti mliječni ili 
kuhani obrok. Vjeruje da će to u uputama biti točnije naznačeno. Navodi da su školske 
kuharice zaposlenice Ministarstva znanosti i obrazovanja, kao i nastavnici. Zna da postoji 
problem nedostatka kadra u školskim kuhinjama pa su na održanom sastanku uputili 
ravnatelje škola da šalju zahtjeve za zapošljavanjem prema Ministarstvu znanosti i 
obrazovanja. Prema informaciji koju je dobila na sastanku ministarstvo će blagonaklono 
gledati na to te omogućavati zapošljavanja.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne. Koristi priliku da vijećnici Marianni Jelicich Buić 
čestita na dobivenoj nagradi Istriana zbog iznimnog doprinosa Istrovenetskom narječju.  
 
Prvo pitanje upućuje pročelnici Upravnog odjela za zdravstvo. Istarska županija pokrenula je 
burzu zdravstvenih djelatnika da vidi kakve su potrebe i kolika je spremnost zdravstvenih 
radnika da dodatno rade i time pokriju potrebe pružanja zdravstvenih usluga u našim 
ustanovama. Moli informaciju koliko se je djelatnika javilo, koji su ustanove uključene i da li će 
se moći organizirati bolje pružanje zdravstvenih usluga unutar ustanova. 
Drugo pitanje upućuje Županu. Navodi kako znamo da je država odlučila s regionalne razine 
ponovno vratiti bolnicu na nacionalnu razinu. Zanima ju da li će biti promjena u davanju usluga 
građanima te da li će županija moći utjecati na razvoj nekih programa koji su do sada bili nad 



                                                             
 

standard. Postavlja i pitanje kako će se kretati naplata usluga pregleda i svega onoga što se 
do sada naplaćivao preko HZZO-a. Da li se tu predviđaju neki novi načini financiranja i tko će 
brinuti o investicijskim održavanjima bolnice i nabavci svih tih uređaja za koje su se do sada 
izdvajala sredstva iz proračuna Istarske županije.  
 
GORDANA ANTIĆ, pozdravlja prisutne. Odgovara kako burza rada funkcionira. U prvom 
mahu se je na nju javilo 163 sestara i 60 liječnika, a do danas još dodatnih 20 sestara i 15 
liječnika. Ona funkcionira na način da su primjerice ovdje u Pazinu imali problem sa sestrama 
u stacionaru. Postojalo je pitanje kako uopće organizirati redovni rad stacionara. Nakon 
otvaranja burze rada javile su se medicinske sestre koje dragom voljom rade i za to su dodatno 
plaćene. Burza zdravstvenih radnika je koncipirana na način da je rad preko burze plaćen kao 
prekovremeni rad, odnosno njegova cijena iznosi 150 % satnice. Pojašnjava kako su uzeli 
satnicu iz bolnice koja je najprihvatljivija za radnika. Smatra kako možemo biti zadovoljni što 
imamo dovoljno radnika koji žele održati javni sustav, ali kako oni za to moraju biti plaćeni. 
Nada se da će to biti samo vatrogasna mjera dok ne pronađu dovoljan broj zdravstvenih 
radnika koji će popuniti rupe u sustavu. Trenutno je to gorući problem u Istarskim domovima 
zdravlja gdje su u potrazi za određenim brojem liječnika koji trebaju biti stalno dostupni 
pacijentima.  
 
ŽUPAN, odgovara kako je to tema koja se provlači već neko vrijeme, a prijedlog zakona ide u 
tom smjeru da se županijske bolnice centraliziraju. Osobno smatra da to nije dobar put jer nas 
dosadašnja praksa i povijest uče da procesi decentralizacije nisu urodili plodom. Navodi kako 
se možemo prisjetiti vremena kad je čitav vatrogasni sustav bio centraliziran, kad je otišao 
pod Ministarstvo unutarnjih poslova. Na taj način nije se riješilo ništa, odnosno nije se ulagalo 
i nakon nekog vremena se opet taj sustav vratio na regionalnu i lokalnu razinu. 
Ne vidi razloga zašto misle da državna razina može bolje upravljati. Radi se o upravljačkim 
pravima, a ne o prijenosu imovine. Misli da je i ova kriza pokazala koliko je bitno da imamo 
regionalni pristup kada rješavamo određenu problematiku. U sustavu imamo nekoliko 
zdravstvenih ustanova, a to su Opća bolnica Pula, Specijalna bolnica „Martin Horvat“ Rovinj, 
Nastavni zavod za javno zdravstvo, Nastavni zavod za hitnu medicinu, Istarske ljekarne i 
Istarske domove zdravlja. Smatra da bi trebalo to na taj način i zadržati. Na zadnjem kolegiju 
svih župana iz Hrvatske i premijera, odnosno ministara iz vlade nije baš do kraja bilo rečeno 
da će to ići tim putem. Zakon ima 2 čitanja te se duboko nada i vjeruje da će se ipak pregovarati 
na način da se ipak dozvoli regionalnoj samoupravi da upravlja tim sustavom. Prisjeća se 
2008. godine kada su županije i gradovi preuzeli poslove izdavanja lokacijskih i građevinskih 
dozvola sa velikim brojem zaostataka i vrlo ih brzo riješili. S druge strane županijama su 
povjereni i poslovi bivšeg ureda državne uprave. Vidimo da to bolje funkcionira nego prije. Ne 
vidi proces centralizacije kao rješenje za pitanje zdravstva. Smatra kako to pitanje treba riješiti 
reformama i prije svega valorizirati rad ustanova. Navodi da su ono što ih muči famozni limiti 
koje određuje Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje, a koji ne uvažavaju potrebe 
jadranskog dijela Hrvatske i efekt turizma u ljetnim mjesecima kada postoji povećani obim 
poslova. Onda ispada da oni koji pružaju usluge prema, kako građanima Istre tako i gostima, 
ostvaruju gubitke. To je naprosto nelogično. Naglašava kako bi ono što ustanove rade trebalo 
biti adekvatno honorirano i tada gubici sigurno ne bi bili takvi. Međutim to je pitanje samih 
reformi načina financiranja općih bolnica, a ne preuzimanja upravljačkih prava i centralizacije 
čitavog sustava zdravstva. Smatra kako je puno bitnije zaokružiti cijelu priču zdravstva 
medicinskim fakultetom pri Sveučilištu u Puli pored nove srednje medicinske škole i novo 
opremljene bolnice u koju su lokalna i regionalna razina uložile puno sredstava. Smatra da se 
treba više fokusirati na ljude koji rade, a ne na to čija će biti upravljačka prava. Zahvaljuje. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, navodi kako su jako puno sredstava s regionalnog i lokalnog nivoa 
uložili u bolnicu, kako je i ranije rečeno. Zna da je preventiva jako važna pa ju zanima da li će 



                                                             
 

se preventiva i ovi programi koji se sada održavaju, i u koje se puno ulagalo, i dalje nastaviti 
održavati i tko će to financirati. Naglašava kako je važno da građanima ostanu na raspolaganju 
sve usluge u koje su do sada ulagali.  
 
ŽUPAN, navodi kako se i u prijedlogu proračuna može vidjeti da su ti programi sadržani. Ističe 
razliku između funkcioniranja sustava kada je netko osnivač, i ima osnivačka prava, i kada 
nije. Kada vi niste osnivač, nemate upravljačka prava. Možete predlagati, možete moliti, 
možete tražiti ali ne možete zahtijevati. Smatra kako je regionalni pristup puno puno kvalitetniji 
jer uvjeti nisu isti u cijeloj Hrvatskoj i treba uvažiti te regionalne specifičnosti. Centralizacijom 
se sve svede pod jednu kapu, uvedu se jedni kriteriji koji se moraju primjenjivati svima, a 
vidimo da na terenu često nije jednako biti u Istri, u Slavoniji, Dalmaciji ili Međimurju. 
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, ima 2 pitanja za župana Miletića. Navodi kako je prije svega par 
mjeseci urbi et orbi izjavio da bespravne graditelje treba kazneno goniti, te kako ne bi više 
imali ovu pošast bespravne gradnje kad bi oni završili u zatvoru. Postavlja pitanje županu je li 
prijavio pročelnika Pinzana zbog bespravne gradnje u Banjolama. Zanima ga i da li je istina 
da je pročelnik Kišberi dao ostavku.  
 
ŽUPAN, navodi kako nije prijavio pročelnika, te kako je odgovor na drugo pitanje da, podnio 
je.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, moli da mu se dostavi cjelokupna dokumentacija u vezi bespravne 
gradnje gospodina Pinzana. Nada se da neće čekati na tu dokumentaciju 4 mjeseca kao što 
je čekao dokumentaciju vezanu za Fond za razvoj poljoprivrede agroturizma 
 
ŽUPAN, odgovara da kao vijećnik i kao građanin ima pravo na pristup informacijama pa 
vijećnik može zatražiti podatke i dobit će ih kao što je dobio i na ranije postavljena pitanja. 
 
MILOŠ BAJIĆ, IDS, navodi kako je jedna izjava župana podigla dosta veliku polemiku unutar 
Istarske županije, a to je bila izjava da je Istra dosegnula svoje maksimalne kapacitete što se 
tiče turizma. Pojedini ljudi su pomisli da su protiv svojih sugrađana koji se bave iznajmljivanjem 
apartmana. Moli župana da pojasni svoju izjavu i kaže kako vidi budućnost istarskog turizma. 
Drugo pitanje upućuje pročelniku Pinzanu. Hvali dobivanje oznake izvornosti za meso 
istarskog boškarina koju su uspjeli postići. Zanima ga kakvi su daljnji koraci u tome budući da 
smatra da je sve to i brendiranje Istre. 
 
ŽUPAN, odgovara kako se neke stvari pokušavaju politizirati i izokrenuti. Nije protiv privatnih 
iznajmljivača, to je naša tradicija koja traje dugi niz godina i daje jednu notu i šarm istarskom 
turističkom proizvodu. Međutim, ono što pokazuju studije i statistike je to da se u posljednjih 
nekoliko godina najveći porast smještajnih kapaciteta događa u tzv. nekomercijalnom turizmu 
gdje su u velikoj mjeri vlasnici tih objekata strani državljani. Kad je rekao da su postigli  
kvantitetu mislio je na broj registriranih ležaja koji je na područje Istarske županije 400 068. 
Prema strukturi 51 000 se odnosi na smještaj u hotelima, oko 126 000 u kampovima, a kad 
govorimo o tzv. nekomercijalnom turizmu tamo je razina na 136 000 ležajeva. Ovoga ljeta je 
na 468 000 registriranih kreveta u špici sezone, prema podatcima eVisitor-a bilo prijavljenih 
maksimalno 300 000 gostiju. Postavlja pitanje gdje je onih 160 000 koji nisu evidentirani, a svi 
skupa znamo da osim tog dijela evidentiranih ležajeva sigurno postoji i nekoliko desetaka 
tisuća neregistriranih. Postavlja se pitanje da li ova regija prostorom, plažama i infrastrukturom 
može podnijeti pritisak od 600 000, 700 000 ili možda i 800 000 ljudi koji ovdje tijekom ljeta 
borave. Ističe i pitanje sigurnosti jer oni ljudi koji nisu prijavljeni nisu niti evidentirani. 
Infrastruktura mora funkcionirati. I prvog osmog u 8 navečer, uz sve klima uređaje, mora biti 
dovoljno struje, kad se otvori slavina mora biti vode... Navodi kako su ovog ljeta, prvenstveno 



                                                             
 

radi izuzetno sušne godine, morali uvesti redukcije struje vode 1. stupnja. Drago mu je da su 
ipak uspjeli izdržati i ne isključiti poljoprivredu kao što to bilo 2012. godine, ali postavlja pitanje 
dokle možemo tako ići naprijed bez da si „pilimo granu na kojoj sjedimo“. 
Unutar strukture plaćanja boravišne pristojbe vidimo da nekomercijalni turizam koji je daleko 
najveći u smislu ukupnih kapaciteta plaća minimalne ili minorne pristojbe ili niti ne prijavljuje 
svoje goste. Ostaje pitanje da li se dovoljno štite građani koji ovdje žive i koji moraju financirati 
svu tu infrastrukturu tijekom 12 mjeseci, da li su oni zadovoljni... Navodi da veliki broj ljudi 
samo tijekom ljetne sezone na tome zarađuju, a ne uplaćuju državi ni lokalnoj zajednici ikakva 
davanja. Misli da tome treba stati na kraj. Po pitanju regulacije smatra da, ukoliko državna 
razina ne može kontrolirati situaciju, to treba prepustiti regionalnoj razini jer će se oni za to 
znati pobrinuti. Privatni iznajmljivači vide što se dešava na terenu i nisu zadovoljni s tom 
nelojalnom konkurencijom. Misli da tome treba stati na kraj. Drago mu je što je resorna 
ministrica predstavila Strategiju razvoja turizma koja se temelji upravo na jednoj riječi, a to je 
održivost. Održivost treba promatrati i u segmentu postojećih turističkih kapaciteta i trenda 
rasta budućih. Navodi kako su mu na prvom mjestu građani Istre i ljudi koji ovdje žive i 
privređuju, a tek nakon toga strani državljani koji su dobrodošli, mogu ovdje raditi ali se moraju 
ponašati isto kako se ponašaju i u svojim državama. Naglašava kako voljeti svoju zemlju znači 
poštivati propise, zakone i plaćati porez. To je domoljublje, a ne samo ruka na srcu kad svira 
himna. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  zahvaljuje županu. Budući da je odgovarao nešto dulje 
predlaže da da pročelnik Pinzan pismeno uputi svoj odgovor na drugo pitanje.  
 
MARIO BRATULIĆ, HDZ, pozdravlja prisutne. Navodi kako prati rad vinara, maslinara i 
proizvođača maslinovog ulja. Zanima ga kakvi su planovi se dalje po pitanju promocije tih 
proizvoda. Dobio je informaciju da se planira jedno malo ozbiljnije ocjenjivanje u sklopu 
Vinistre pa bi o tome htio dobiti više informacija od nadležnog pročelnika.  
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pozdravlja prisutne i zahvaljuje na pitanju. Navodi kako su imali jednu 
sušnu godinu gdje su uspjeli upravljati vodama na način da poljoprivreda bude isključena iz 
prvog stupnja redukcije. To je našim poljoprivrednicima omogućilo da na adekvatan način, 
racionalnim korištenjem vode dovedu poljoprivrednu proizvodnju do kraja. Postojala je 
bojazan za proizvođače industrijske rajčice kojima je voda bila neophodna, ali su uspjeli i njima 
omogućiti korištenje vode tako da je i ta proizvodnja dovršena.  
Na iznenađenje poljoprivrednika imali su jako dobre rezultate u vinogradarstvu. Grožđe je bilo 
iznimno zdravo upravo zbog suše i manjeg broja štetnika što je omogućilo proizvodnju 
vrhunskog vina. Navodi kako su istarski podrumari vrhunski opremljeni, između ostalog zbog 
korištenja europskih fondova. Danas je u Istri vrlo teško proizvesti loše vino. Zbog tehnologije 
i mladih koji su se educirali u tom segmentu istarski vinari proizvode vrhunska vina.  
Što se tiče maslinara postojala je bojazan da će ovo biti jako loša godina. Pratili su situaciju, 
uzimali uzorke i analizirali ih na institutu. Na kraju je, zbog kiše koja je došla u pravo vrijeme i 
zbog manje štetnika, ovo bila jedna vrhunska godinu po pitanju količine ploda maslina. Plod 
je bio iznimno zdrav te su, uz velik broj uljara od njih čak 38 u Istarskoj županiji, uspjeli svu tu 
količinu maslina preraditi i dobiti jedno vrhunsko maslinovo ulje. Misli da su naši maslinari 
zadovoljni jer su imali i veće količine maslina i jedno vrhunsko ulje. Vjeruje da će to za naše 
potrošače značiti da se neće značajno podignuti cijena po litri maslinovog ulja. 
Što se tiče daljnjih koraka tu je i promocija tih poljoprivrednih proizvoda. Vinistra je prošle 
godine dobila domaćinstvo na jednom od najprestižnijih svjetskih ocjenjivanja vina Concours 
Mondial de Bruxelles koje će se ove godine održati u Poreču. Ističe veliki potencijal promocije 
vina koju ta manifestacija nudi jer 90 % ocjenjivača čine novinari iz cijelog svijeta specijalizirani 
upravo za promociju vina. Iz tog razloga se je i Istarska županija uključila u organizaciju. 



                                                             
 

Zahvaljuje i Ministarstvu poljoprivrede koje je dalo podršku ovom projektu, a predvidjelo je i 
daljnje mjere za promociju istarskih proizvoda na nivou cijele Europske unije i svijeta. 
 
ZDENKO PLIŠKO, ISU-PIP, pozdravlja prisutne. Zanima ga situacija s hospicijem u Puli, te 
da li je konačno dogovorena kupnja, gospodarenje i opremanje tog objekta. Drugo pitanje je 
kako se odvijaju radovi na domovima umirovljenika u Pazinu, Labinu i Buzetu u kojima 
participira Istarska županija. Volio bi znati i koji su planovi za nadogradnju doma Alfredo Štiglić 
u Puli za 2023. godinu. 
 
ŽUPAN, navodi kako čekaju bijeli dim. Nije to izbor pape već imenovanje biskupa u Porečko 
- pulskoj biskupiji. Upravljanje je dogovoreno sporazumom kojeg su potpisale Istarska 
županija, Grad Pula i Porečko - pulska biskupija. Osnivanje ustanove koja će gospodariti tim 
objektom i pružati usluge je neupitno, međutim već dvije godine nema imenovanog biskupa 
koji je nužan za njezino osnivanje jer je za osnivanje takve ustanove, osim odluke 
predstavničkog tijela Istarske županije i predstavničkog tijela Grada Pule potreban i potpis 
biskupije. Monsinjor Kutleša nema te ovlasti. U Prijedlogu proračuna Istarske županije 
sadržana su sredstva za nabavku opreme, dakle novac za tu namjenu je predviđen, ali time 
treba netko i gospodariti. Zato je potrebna ustanova koja se osniva temeljem tripartitnog 
sporazuma Istarske županije, Grada Pule i Porečko - pulske biskupije, a za koju nedostaje 
potpis samoga biskupa. Što se tiče izgradnje domova odgovara kako mu je drago da je 
Istarska županija jedina u Hrvatskoj u kojoj se grade i nadograđuju tri doma za starije u Pazinu, 
Labinu i Buzetu. Drago mu je što Istarska županija sudjeluje sa 50 postotnim financiranjem. 
Ti se radovi odvijaju sukladno planiranoj dinamici. Nema nikakvih zastoja ni problema. Drago 
mu je što je Gradsko vijeće Grada Labina donijelo odluku o osnivanju ustanove koja će 
gospodariti tim objektom na području Grada Labina. Revizija projekta proširenja doma Alfredo 
Štiglić je pred krajem. Prema sporazumu s Gradom Pulom svatko od njih ulaže 50% iznosa 
za dogradnju doma umirovljenika. Tijekom 2023. godine imati će raspisan javni natječaj za 
izbore za izvođača, te se nada da će tada konačno krenuti i fizički radovi nadogradnje. Na taj 
način će zaokružiti ovu tematiku. Zahvaljuje.  
 
RENATO KALAC, MOŽEMO!, pozdravlja prisutne. Upućuje pitanje pročelniku Upravnog 
odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodno gospodarstvo. Zanima ga tko, 
kada i na koji način može zaštititi građane Istarske županije od sve češćih nasrtaja lovne 
divljači naročito divljih svinja, na imovinu, njihovog ulaska u naseljena mjesta, uznemirivanja 
građana, izazivanja nelagode, pa i opravdanog straha, kao i sve češćih nasrtaja vozača na 
divljač na prometnicama. Poduzimaju li nadležna tijela, naročito Lovački savez Iž i Lovačke 
udruge kao lovo zastupnici i tijela koja upravljaju lovno gospodarskom osnovom bilo kakve 
mjere i radnje kojima bi se osiguralo praćenje kretanja divljači na području Istarske županije, 
smanjio broj i intenzitet njihovog ulaska u naseljena područja, smanjio broj naleta na divljač u 
prometu i u konačnici nama građanima smanjila ukupna materijalna šteta i osigurao suživot s 
divljim životinjama. Svakodnevno kada otvorimo lokalne regionalne medije čitamo naslove 
tipa: „Divlje svinje prošetale Pješčanom uvalom“, „Divlje svinje usred gradova i naselja postale 
su redovita pojava u Istri“, „Krda divljih svinja na cesti Most Raša – Raša“, „Divlje svinje šeću 
rabačkom šetnicom“, „Danas šest naleta na divljač u Istri“ itd. Smatra kako je problem sve 
veći. Osobno je na vlastitoj koži iskusio opetovane bliske susrete s krdima divljih svinja. Navodi 
kako nije baš plašljiv, a ima i 5 -6 godina ratnog iskustva, ali nije mu bilo ugodno u vrtu zateći 
krmaču od 200 kila sa 7 prašćića. Razmišlja da li se treba ponovno naoružati ili ćemo kao 
društvena zajednica organizirano poduzeti određene mjere da se takvo stanje spriječi. 
Napominje da nije lovac i ne voli ubijati divljač ali nekakav suživot moramo postići. 
Uputio je zahtjev lovačkom društvu nadležnom za to područje i dobio fantastičan odgovor ali 
od toga nije ostalo ništa. Na znanje je to uputio i Lovačkom savezu, međutim tu je stalo.  



                                                             
 

Podsjeća kako je u sjevernoj Istri potpisivana peticija da se poduzmu određeni koraci, međutim 
nema dobra iskustva u pogledu razgovora s lovačkim društvima ni s Lovačkim savezom. Oni 
se izvlače na to da su odstrelne kvote male, da primjerice na cijelom području Pazinštine mogu 
odstrijeliti samo 30 divljih svinja. Smatra kako je problem velik i poprilično ozbiljan. Razmišljao 
je što tu poduzeti i zaista postoje rješenja. Ne mora to biti odstrel. Postoje i repelenti za divljač, 
postoji način da se riješe hranilišta i pojilišta za divljači... za što su nadležni Lovački savezi, a 
i ovo tijelo. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. EZIO PINZAN, navodi kako je ovo pitanje bitno svima u Istarskoj županiji. Odgovara 
kako je vrlo dobro upućen u tu problematiku. Upravo u petak imali su sjednicu skupštine 
Lovačkog saveza Istarske županije, a jedna od tema bila je upravo problematika divljači. Po 
podacima koji se vode u Istarskoj županiji ima najviše naleta motornih vozila na divljač, preko 
700 svake godine. Navodi kako su nizom aktivnosti s Ministarstvom poljoprivrede, Hrvatske 
lovačkim savezom i s osiguravajućim društvima uspjeli sklopiti generalnu policu osiguranja 
kako istarska lovačka društva više ne bi morala plaćati štete od naleta vozila na divljač jer bi 
to dovelo do njihova gašenja budući da ne bi mogli financijski plaćati takve štete. Upravo je 
lovačkim društvima bio cilj da se spriječe takve štete, da ne govorimo o štetama u poljoprivredi 
Što se tiče štete na poljoprivredi nju ni na razini države nisu uspjeli riješiti. Danas je moguće 
ograđivanje poljoprivrednog zemljišta, repelenti, uporaba električnih pastira i sl. Ministarstvo 
sufinancira nabavku takve opreme, a lovačka društva ju svima dijele. Smatra kako to nije 
dovoljno s obzirom na broj divljači. Što se tiče divlje svinje o kojoj se u zadnje vrijeme najviše 
govori, od kad je donesena mjera protiv afričke svinjske kuge zbog koje se u bilo koje doba 
godine i na sve načine može vršiti odstrel divljih svinja one se odstreljuju u većim brojkama  
ali se unatoč tome i njihov broj povećava. Neki stručnjaci govore o tome da se je njihova 
prirodna brojka i prirodno ponašanje poremetilo povećanim odstrelom pa danas imamo sve 
veći broj divljači. Smatra kako je to problem koji će u budućnosti trebati riješiti. S druge strane  
divljač se približava naseljima zbog povećanih brojki. Divlja svinja je vrlo inteligentna životinja. 
One znaju da su u naseljima sigurne i tamo neće biti odstrela, a kada se nauče da se mogu 
približavati naseljenim mjestima i da od toga nema posljedica onda one to prenose na svoju 
mladunčad. Slaže se vijećnikom da je to jedan veliki problem, prije svega za poljoprivrednike, 
te je mišljenja kako treba na neki način dodatno motivirati lovačka društva da još povećaju 
odstrel jer smatra kako nema drugog načina. Zahvaljuje.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, buongiorno a tutti. Abbiamo visto ieri l'apertura solenne della 
Scuola superiore Leonardo da Vinci a Buie. È stata una bellissima giornata e un lavoro ben 
fatto. Grazie ai finanziatori che hanno contribuito alla costruzione e alla soluzione dei problemi 
per quanto riguarda la scuola di Buie. La domanda è verso lìAssessorato all'istruzione, allo 
sport e alla cultura tecnica e Patricia Percan. Quali sono gli investimenti che verranno fatti 
nelle scuole nel 2023?  
Drugo pitanje postavlja županu, a tiče se informacije o situaciji u Ližnjanu. Svi smo mogli vidjeti 
da se dogodilo veliko onečišćenje u Ližnjanu. Zanima ju što se događa na tom području i u 
kojoj je fazi otklanjanje i čišćenje obale. Zahvaljuje.  
 
PATRICIA PRECAN, pozdravlja prisutne i zahvaljuje na pitanju. Odgovara kako nastavljaju 
sa započetom investicijom Regionalnog centra kompetentnosti na Stoji što će u sektoru 
turizma i ugostiteljstva zasigurno biti najveća investicija. Za prioritet u obrazovanju, odnosno 
sve one škole koje rade u dvije smijene, sva je dokumentacija zajedno s građevinskim 
dozvolama spremna. Tu govorimo o osnovnim školama Marčana, Savičenta, Kanfanar, Žminj 
i Fažana. Navodi kako su u visokoj fazi pripreme vezano za srednju školu Eugena Kumičića 
u Rovinju. Idejni projekt je gotov, a glavni je pri samom kraju. Od investicija koje nas očekuju 
tu je i Talijanska osnovna škola u Novigradu gdje se čeka postupak javne nabave i početak 
radova. Zahvaljuje.  



                                                             
 

 
ŽUPAN, navodi kako se definitivno dogodila jedna ekološka katastrofa. Ono što je došlo do 
ližnjanske obale je strašno. To su ogromne količine mazuta koji su onečistile priobalje. 
Nadležne institucije, odnosno državno odvjetništvo i Stožer civilne zaštite Istarske županije,  
uzele su uzorke kako bi se utvrdio počinitelj. Navodi kako neće upirati prstom u nikoga dok to 
ne bude apsolutno jednoznačno definirano. Bitno je da su se sve službe odmah stavile u 
pogon, kako službe Općine Ližnjan tako i Dezinsekcije iz Rijeke koja ima ovlaštenje za 
provođenje stručnog nadzora i samog čišćenja obale. Želi se od srca zahvaliti našoj 
vatrogasnoj zajednici, kako javnim vatrogasnim postrojbama tako i dobrovoljnim vatrogasnim 
društvima, koji su se odazvali i pružili veliku pomoć pri čišćenju. Na tu temu je razgovarao s 
nadležnim resornim ministrom i potpredsjednikom Vlade ministrom Butkovićem koji je 
spreman pružiti potrebnu pomoć. Smatra kako krivac za to, kada on bude utvrđen, treba 
snositi financijske posljedice. Daje primjer broda „Fidelity“ u Raškom zaljevu. Ističe da nam 
ovo treba biti jedno veliko upozorenje jer sustav očito treba poboljšati. U smislu nadzora ali i 
u smislu kontrolnih mehanizama onih subjekata koji posluju s naftnim derivatima. Ovo se 
dogodilo na jednom manjem dijelu istarske obale, te ne želi niti zamisliti što bi se dogodilo s 
nekom većom havarijom na područje čitave Istre. Još jednom zahvaljuje svima koji su se 
uključili u akciju čišćenja, te vijećnici na predloženom amandmanu kako bi financijski pomogli 
Općinu Ližnjan jer ovo sigurno neće biti kratak proces čišćenja obale. Mehanizacija će moći 
očistiti šljunčane plaže koje su umjetno stvorene, ali će se ručnim radom morati čistiti škrape 
i priobalje koje teško pristupačno. To neće ići preko noći. Dolaskom nižih temperatura mazut 
se stvrdnjuje i teže ga se čisti. Ponavlja kako je ovo jedno veliko upozorenje svima ali posebice 
onima koji barataju s tim tekućinama. 
 
MARKO FERENAC, SDP, pozdravlja prisutne. Ima primjedbu na prekoračenje roka za 
dostavu odgovora na vijećnička pitanja. Nadao se je da će do današnje sjednice Skupštine 
dobiti odgovor na pitanje sa prošle sjednice  Radi se o imenovanjima i kadroviranjima u 
Istarskim domovima zdravlja. Moli predsjednicu da sukladno čl. 103. Poslovnika uputi 
požurnicu županu da mu dostavi pismeni odgovor. Navodi kako će se ponovno referirati na 
istu temu i malo produbiti pitanja s obzirom da je netom proveden natječaj za izbor ravnatelja 
te je isti i imenovan. Ističe kako vlada veliko nezadovoljstvo izborom od strane djelatnika same 
ustanove pa smatra kako javnost da ima pravo znati što se događa. S obzirom na razne 
medijske napise o tome postavlja pitanje županu da li smatra da je natječaj proveden korektno 
i u skladu sa svim odredbama Statuta i zakona, s obzirom da je za novog ravnatelja odabrana 
osoba koja nema niti jednog radnog dana iskustva u struci u zdravstvenoj ustanovi. Ako ćemo 
gledati ekonomsku struku, ista osoba nema radnog iskustva kao menadžer ili upravitelj, već 
je jedino radno iskustvo koje mu se priznaje radno mjesto prodajnog predstavnika u jednoj 
farmaceutskoj tvrtki. Navodi da su tijekom samog natječaja, a i nakon imenovanja čak 3 člana 
Upravnog vijeća dala ostavke. To je njihovo osobno pravo, međutim pobuđuje dodatnu sumnju 
u sam postupak natječaja. Moli pojašnjenje. 
Postavlja pitanje kako to da ravnatelja imenuje Upravno vijeće, a za sve ostale ustanove čiji 
je osnivač županija, ravnatelja imenuje Skupština. Smatra da bi možda bilo uputno da se 
razmisli i o izmjenama Statuta kako bi se povećala transparentnost rada ustanove, te mladom 
kadru omogućio nekakav napredak, s obzirom da liječnika nedostaje, a zdravlje bi nam svima 
trebalo biti prioritet. Zahvaljuje. 
 
GORDANA ANTIĆ, zahvaljuje vijećniku što je postavio ovo pitanje jer se osjeća osobno 
odgovornom za ovaj sektor i posao pročelnice obavlja sa punom savjesti. Ističe kako cijeli svoj 
životni vijek, koji malo duže traje, radi u interesu čovjeka. I pacijenta i čovjeka koji radi u 
zdravstvenom, odnosno javnom sustavu. 
Smatra kako ljudi koji rade u sustavu trebaju biti zadovoljni, treba ih educirati i treba ih imati 
dovoljno da bi pružili uslugu svim pacijentima kako bi oni bili zadovoljni. 



                                                             
 

Prije 30 godina bila je u ratu i za to dobila medalju časti. Naglašava kako sve što radi radi 
časno i bez ikakvih osobnih interesa. Tek upoznaje kako funkcioniraju ustanove Istarske 
županije i iznenađuje se u nekim stvarima. Ponavlja kako je za nju pacijent broj jedan, a to je 
tako i za one koji su sada imenovani u Upravno vijeće doma zdravlja. Navodi kako dr. Popović 
Glavičić, koja je prozivana po novinama, radi 30 godina u zdravstvenom sustavu, poznaje 
primarnu zdravstvenu zaštitu i radi sve u interesu pacijenta. Ispravlja vijećnika kako nisu tri 
člana odustala nego dva. Druga članica Upravnog vijeća je gospođa koja nadzire financije 
svih naših javnih zdravstvenih ustanova i radi u njezinom odjelu te također nema nikakvih 
interesa. Navodi kako se nitko od njih ne bavi nikakvom politikom već je za njih pacijent 
politika. Posljednja tri mjeseca pokušavaju raščlaniti zdravstveni sustav na način da vide koji 
su to ljudski resursi kojih ima dovoljno. Trenutno u Istarskim domovima zdravlja nedostaje 17 
liječnika obiteljske medicine. Ne zna kako će ih naći, ali nekako hoće i osigurati će zdravstvenu 
zaštitu svim našim građanima. Trenutno oko 25 000 naših građana nema svog obiteljskog 
liječnika. Planiranje ljudskih resursa ne traje od danas do sutra i nije se danas desio 
nedostatak liječnika već se je to trebalo dugo događati. Ovo što sada radimo trebalo se bar 
prije desetak godina dogoditi. Smatra da treba preispitivati rezultate rada a ne zašto se nešto 
učinilo. Daje primjer kako je, kada je imala 33 godine i 6 godina iskustva na onkologiji i najboljoj 
onkološkoj klinici, bila prestara da dobije specijalizaciju. Sada je netko tko ima 37 godina 
premlad da bi bio ravnatelj jedne ustanove, a 8 godina radi u zdravstvenom sustavu. Navodi 
kako je upoznala novog ravnatelja, vidi u njemu potencijal i želju za promjenom, poštenje i 
želju osigurati onu zdravstvenu zaštitu koju trebamo. Sve ono što je zanimalo vijećnicu  
Peruško  - prevencija i sekundarna zdravstvena zaštita u smislu specijalističke zaštite bi po 
novom Zakonu o zdravstvenoj zaštiti treba biti u Domovima zdravlja. Domovi zdravlja će biti 
najvažnija ustanova u Istarskoj županiji i vrlo je važno da je osiguraju. Navodi da su preuzeli 
veliku obavezu i veliku odgovornost te kako svi oni koji žele da bude bolje rade po cijeli dan. 
Zahvaljuje.  
 
MARKO FERENAC, SDP, navodi kako nije prozvao pročelnicu pa se ona nema zašto 
opravdavati, te kako je pitanje uputio županu. Podržava odabir mladog ravnatelja i ne vidi 
zašto netko mlad ne bi bio dobar ravnatelj, međutim pojašnjava da je postavio pitanje kako to 
da je ta osoba odabrana budući da nema dana radnog iskustva ni kao zdravstveni djelatnik ni 
kao menadžer u ekonomskoj struci. Smatra kako se tu postavlja pitanje struke i stručne 
spreme. Zanima ga da li je to pitanje bilo jasno navedeno u samom natječaju. Nadalje, 
predsjednica Upravnog vijeća dolazi iz ustanove Nastavni zavod za hitnu medicinu, jedne 
druge sestrinske ustanove. Pravo je župana da imenuje tu osobu, međutim smatra da bi 
možda ipak adekvatnija osoba bila osoba iz samog Doma zdravlja. Moli pismeni odgovor. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  podsjeća sve vijećnike da oni upućuju pitanje županu, a 
župan ga može delegirati pročelnicima da odgovore.  
 
ŽUPAN, smatra kako odgovor treba dati stručna osoba. Predsjednica Upravnog vijeća je 
medicinske struke, pročelnica je medicinske struke. Treba dozvoliti neka struka bira stručne 
ljude, a ne politika.  Nema mjesta partikularnim stranačkim interesima. Smatra treba dati šansu 
mladom čovjeku, a vijećnik bi kao mlada osoba to trebao podržati. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je sada 11 sati 17 minuta i zaključuje vijećnički 
sat. Navodi kako je ostalo da na sljedećoj sjednici svoje pitanje postave vijećnici Ivica Mikulčić 
i Marinela Bašić. Konstatira da im se od prozivke priključili vijećnici Valter Drandić, Hani 
Glavinić, Vedrana Gregorović Hrvatin, Vili Rosanda, Ivan Jakovčić (online) Ilirjana Croata 
Medur, Jasna Opačak, Antonela Degrassi i Marko Ferenac.  
 
 



                                                             
 

Ad - 3. 
Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 

2025. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  podsjeća kako su na prošloj sjednici Skupštine, održanoj 3. 
studenog, imali prvo čitanje Proračuna nakon kojeg su donijeli Zaključak da je rok za dostavu 
amandmana na Proračun do 30. studenog 2022. godine. Do predviđenog roka, dobili su 23 
amandmana vijećnika i vijećnica i 4 amandmana predlagatelja, plus 1 amandman koji je došao 
van roka. 
Očitovanje Župana na amandmane vijećnici su dobili u materijalima.  
Temeljem čl. 81. Poslovnika, pročitat će svaki amandman pojedinačno, Župan će se očitovati 
o amandmanu. Svi amandmani koje je predlagatelj akta prihvatio postaju sastavni dio 
Proračuna. Ukoliko amandman nije prihvaćen pitat će podnosioca amandmana da li želi 
glasanje o istom, ukoliko želi, dat će amandman na glasanje. Člankom 135. Poslovnika 
propisano je da ako se prilikom glasovanja o amandmanu ZA, za njegovo prihvaćanje izjasni 
manje od polovice vijećnika, predsjedatelj konstatira odmah da je amandman odbijen. 
 
VILI BASSANESE, SDP (iz klupe) smatra kako se radi o povredi Poslovnika. Navodi kako se 
prema Zakonu o proračunu amandman može dati i na samoj sjednici Skupštine, a ukidanje 
rasprave o amandmanima je ukidanje jednog od temeljnih prava izabranih vijećnika.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako su na prethodnoj sjednici imali raspravu na temu 
Proračuna. Sada slijedi očitovanje o amandmanima.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako trebaju biti civilizirani i međusobno se poštivati. Smatra 
kako treba pitati pročelnicu za financije koja bi trebala znati da se amandmani mogu predati 
na svakoj sjednici. Istarska županija je jedina županija koja ima dva glasanja o Proračunu, ali 
se on glasovanjem donosi na ovoj sjednici, a tome prethodi davanje amandmana. Amandman 
se može predati na samoj sjednici. Tada su moguće rasprave u ime kluba i pojedinačne 
rasprave.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Zaključkom Skupštine donesenom na 
prethodnoj sjednici odlučeno da je rok za podnošenje amandmana 30. studenog. Moli 
pročelnicu za financije da obrazloži situaciju.  
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK navodi kako se ovo pitanje tiče Poslovnika koji svi imaju. 
O amandmanima se ne raspravlja već se raspravlja o Proračunu. Poziva vijećnika da navede 
članak Poslovnika za koji smatra da je prekršen.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako on govori o Zakonu o proračunu, a ne i podzakonskom 
aktu, odnosno Poslovniku. Daje primjer Grada Umaga u kojem je moguće dati amandmane 
na proračun do same sjednice na kojoj se odlučuje o njemu. Smatra kako župan može 
informativno zamoliti vijećnike da predaju amandmane ranije kako bi se oni mogli složiti, ali je 
zabraniti raspravu nešto sasvim drugo.  
 
Mr. Sc. ROBERT VELENIK, IDS, navodi kako je običaj, ne samo u ovom već i u ranijim 
sazivima Skupštine, da se o amandmanima glasa ali ne i raspravlja. Demokratsko je pravo da 
su odradili dva čitanja Proračuna, a u prvom je čitanju bila otvorena rasprava. Traži 10 minuta 
pauze.  
 
RENATO KALAC, MOŽEMO!  navodi da su kao Skupština Istarske županije usvojili Poslovnik 
koji u čl. 81. – 86. propisuje navedenu problematiku. Slaže se s vijećnikom Bassaneseom. 



                                                             
 

Smatra da se amandman može podnijeti i danas na sjednici. O amandmanima se pojedinačno 
izjašnjavaju ako župan ne prihvati amandman, te tada imaju pravo tražiti da se o 
amandmanima glasa i raspravlja. Smatra kako je ovo kršenje Poslovnika, odnosno točaka 81. 
– 86. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE najavljuje pauzu od 10 minuta.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon pauze navodi kako će temeljem čl. 81. Poslovnika, 
pročitati svaki amandman pojedinačno, a Župan će se očitovati o amandmanu. Svi 
amandmani koje je predlagatelj akta prihvatio postaju sastavni dio Proračuna. Ukoliko 
amandman nije prihvaćen pitat će podnosioca amandmana da li želi glasanje o istom, ukoliko 
želi, dat će amandman na glasanje. 
Naime sukladno članku 81. Amandmani se pismeno upućuju predsjedniku Skupštine, a 
predsjednik Skupštine ih prije odlučivanja u smislu ovog Poslovnika čita na sjednici Skupštine. 
Iznimno, vijećnik može podnijeti amandman na prijedlog akta i na samoj sjednici, tijekom 
rasprave. I takav se amandman podnosi pismeno i s usmenim ili pismenim obrazloženjem. 
Pita predsjednike klubova da li imaju pismenih amandmana.  
 
VILI BASSANESE, SDP, povlači svoja dva amandmana i navodi kako ima dva nova koja će 
predati na ovoj sjednici.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, postavlja pitanje vijećniku da li ima te amandmane u 
pismenom obliku kako je definirano Poslovnikom.  
 
VILI BASSANESE, SDP, smatra kako može i usmeno.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, navodi kako je u čl 81. Poslovnika navedeno. „I takav se 
amandman podnosi pismeno i s usmenim ili pismenim obrazloženjem.“ pa moli vijećnika da u 
pismenom obliku preda amandmane.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako ih je već predao u pismenom obliku.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, odgovara kako su to onda amandmani koji su se već 
razmatrali.  
Prelazi na amandmane, najprije imamo 4 amandmana predlagača.  
 
1. Amandman predlagača: Melodije Istre I Kvarnera, traži se 13.280 € 
2. Amandman predlagača: opremanje knjižnica, traži se 17.000 € 
3. Amandman predlagača: pošumljavanje opožarenih mjesta na području gradova Pule i 
Novigrada, traži se 13.280 € 
4. Amandman predlagača: Program Mozaik 5 – povećanje satnice pomoćnicima u nastavi, 
traži se povećanje od 100.000 € 
 
Temeljem članka 85. Poslovnika Skupštine Istarske županije o amandmanima koje je podnio 
predlagatelj ne glasa se odvojeno već postaju sastavnim dijelom prijedloga akta. 
Moli Župana da se očituje iza svakog sljedećeg amandmana koji pročita: 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 5. Kluba koalicije IDS-ISU-
Zeleni: saniranje ekološke katastrofe u Ližnjanu, traži se 132.722 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se prihvaća.  
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 6. Kluba vijećnika SDP-a- 
vijećnika Danijela Ferića sanacija onečišćenja ližnjanske obale – traži se 100.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer je već prihvaćen Amandmanom br. 5.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara negativno  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br 7. Kluba vijećnika SDP-a- 
vijećnika Danijela Ferića – Elaborat o lokaciji izgradnje sortirnice i postrojenja za biološku 
obradu otpada – traži se 15.000 €.  
 
ŽUPAN, Amandman se prihvaća.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 8.  Kluba vijećnika SDP-a- 
vijećnika Danijela Ferića – Prijevoz učenika srednjih škola – traži se 550.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE,  nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 9 glasova 
ZA Amandman nije prihvaćen.  
 
Navodi kako je Amandman br. 9. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – Adaptacija 
zgrada bolnice ex uprave Mornaričke bolnice u stambene jedinice za zdravstveni kadar – traži 
se 231.672 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE,  nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 9 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 10. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – obnova zgrade 
Glazbene škole – Smareglina ulica, Pula – traži se 150.000 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 9 glasova ZA 
Amandman nije usvojen.   
 



                                                             
 

Amandman br. 11. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – Kapitalna ulaganja u 
škole (11009 OŠ Fažana) – traži se 300.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije prihvaćen.  
 
Amandman br. 12. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – Strategija razvoja 
gospodarskih zona – traži se 15.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer se taj program već provodi.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 13.  Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – Program izgradnje 
ribarske infrastrukture u IŽ – traži se 15.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer se taj program već provodi.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.    
 
Amandman br. 14. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića – Strategija obrazovanja 
Iž – traži se 15.000 € . 
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 15. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Danijela Ferića -Strateški program 
ruralnog razvoja – traži se 15.000 €.  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  



                                                             
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 16. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Vilia Bassanesea – Policentrični razvoj 
Istre – Ćićarije – traži se 500.000 €  
 
VILI BASSANESE, SDP, povlači Amandman.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 17. Kluba vijećnika SDP-a- 
vijećnika Vilia Bassanesea – Izgradnja pješačke i biciklističke staze – traži se 500.000 €  
 
VILI BASSANESE, SDP, povlači Amandman.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 18. Kluba vijećnika SDP-a- 
vijećnika Marka Ferenca – izvanredno održavanje županijske ceste 5041 na dionici Kaštelir – 
Vižinada – traži se 500.000 €.  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
MARKO FERENAC, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 6 glasova ZA 
Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 19. Kluba vijećnika SDP-a- vijećnika Marka Ferenca – sanacija podloge 
školskog igrališta u Vižinadi – OŠ Jože Šurana Višnjan – traži se 75.000 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
MARKO FERENAC, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 20. Kluba vijećnika HDZ-a – Sufinanciranje izgradnje kanalizacijskog kolektora 
u naselju Močibobi, Općina Karojba – traži se 30.260,80 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se prihvaća.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 21. Kluba vijećnika HDZ-a – 
izgradnja nerazvrstanih cesta na području Općine Sveti Petar u šumi – traži se 39.816,84 €. 
 
ŽUPAN, Amandman se prihvaća.  



                                                             
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandmani br. 22. Kluba Zeleno-lijeve 
koalicije – Povećanje satnice pomoćnicima u nastavi – traži se 221.315,28 € .  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer je prihvaćen amandmanom br. 4.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 23. Kluba Zeleno-lijeve koalicije – aktivnosti uspostavljanja kontrole nad 
invanzivnim stablom pajasena – traži se 100.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 24. Kluba Zeleno-lijeve koalicije – Aktivnosti na sanaciji onečišćenja 
pomorskog dobra, mora i obale – traži se 132.731 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer je prihvaćen amandmanom br. 5.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara negativno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je Amandman br. 25.  Kluba Zeleno-lijeve 
koalicije – Sufinanciranje izrade projektne dokumentacije za izgradnju solarnih elektrana na 
obiteljskim kućama – traži se 106.241,69 €  
 
ŽUPAN, Amandman se djelomično prihvaća sukladno pismenom obrazloženju. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 26. Kluba Zeleno-lijeve koalicije – Izgradnja obnovljivih izvora energije na 
javnim zgradama u vlasništvu Iž - traži se 500.000 €  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju. 
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Amandman br. 27. Kluba Zeleno-lijeve koalicije – Razvoj ekološke poljoprivrede i 
infrastrukture za potrebe lokalne zelene javne nabave – traži se 200.000 € . 
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća sukladno pismenom obrazloženju. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.  
 
Amandman br. 28. Kluba vijećnika SDP-a – Danijela Ferića – Pomoćnici u nastavi – traži 
200.000 € .  
 
ŽUPAN, Amandman se ne prihvaća jer je djelomično prihvaćen amandmanom br.4. . 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika da li traži glasanje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, odgovara potvrdno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon provedenog glasanja konstatira kako sa 10 glasova 
ZA Amandman nije usvojen.   
 
Konstatiram kako su ovime završili izjašnjavanje o amandmanima i poziva vijećnike na 
glasanje o Proračunu Istarske županije za 2023. i projekcijama za 2024. i 2025. godinu sa 
prihvaćenim amandmanima predlagatelja. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 29 glasova ZA i 10 
glasova PROTIV usvaja 
 

 ZAKLJUČAK 
 o prihvaćanju Proračuna Istarske županije za 2023. i projekcije 

za 2024. i 2025. godinu  
 
 

Ad-4) 
Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je obaveza uz proračun donijeti odluku o 
izvršavanju proračuna koja je definirana Zakonom o proračunu. Od 01.01.2023. godine, 
nastaju neke novine ali većina članaka i odredbi je ista kao i prošle godine.  
Novina je odluka o privremenoj obustavi izvršavanja obveza. To je odluka koju donosi župan 
na rok od maksimalno 60 dana, te njome može zaustaviti preuzimanje obveza, mijenjati 



                                                             
 

rokove iz ugovora, te kontrolirati preuzimanje obveza kod proračunskih korisnika. Donosi se 
ukoliko su gospodarska kretanja nepovoljna za proračun, te ukoliko se u roku od 60 dana 
proračun ne uravnoteži, onda je potrebno pokrenuti postupak izmjena i dopuna proračuna.  
Druga novina je odluka o nastupu posebnih okolnosti, koju donosi Skupština Istarske županije 
u slučaju nastupa događaja koji ugrožavaju život, zdravlje, gospodarsku djelatnost. Skupština 
definira rok Županu, te se ovlašćuje Župan da donosi odluke za prevladavanje krize a jedna 
od mogućnosti je preraspodjela sredstava unutar proračuna bez ograničenja.  
Naglašava kako je Odluka o izvršavanju proračuna kao i sam proračun iskazan u eurima 
obzirom da se primjenjuje od 2023. godine. 
Istarska županija planira zaduživanje za tri projekta: ulaganja u osnovne škole u visini od 

2.663.600 eura, projekt izgradnje doma Štiglić u Puli u visini od 7.963.368,50 eura, te će se 

bolnici “Martin Horvat” u Rovinju dati suglasnost za zaduživanje za 2,3 mil.eura za potrebe 

uređenja dječjeg odjela. 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 29 glasova ZA, 5 glasa 
PROTIV i 4 SUZDRŽANA usvaja 
 

ODLUKU 
o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-5) 
Prijedlog Odluke o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske 

županije za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

 
Barbara Škrblin Borovčak obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako se Odluka donosi u 
situacijama kada se u proračunu planira, višak ili manjak koji se ne može rasporediti ili sanirati 
unutar jedne proračunske godine, te je potrebno to odraditi u više godina. U proračunu Istarske 
županije za 2023. godinu imamo četiri proračunska korisnika koji imaju takvu situaciju, Opća 
bolnica Pula planira manjak od 8.308.488 €, IDZ planira manjak od 207.697,20 €, te Dom 
Štiglić Pula u iznosu od 145.417,08 €, a NZZJZ IŽ planira višak u iznosu od 6.636.140,42 €. 
Upravna vijeća ovih ustanova, odnosno proračunskih korisnika donijeli su istovjetne odluke o 
višegodišnjem planu uravnoteženja proračuna i unutar tih odluka su definirali s kojim 
aktivnostima planiraju uravnotežiti financijske planove. Ovom Odlukom Skupština potvrđuje 
njihove odluke.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 29 glasova ZA, 5 glasa 
PROTIV i 5 SUZDRŽANA usvaja 
 

ODLUKU 
o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske 

županije za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 
 

 
Ad-6) 



                                                             
 

Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2023. godinu 

 

PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 

kulturu, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je sukladno Zakonu o sportu, predloženi 

program javnih potreba u školskom sportu Istarske županije predložen u iznosu nešto manjem 

od 100.000,00 €, a sačinjen je u suradnji sa Školskom sportskom zajednicom IŽ za potrebe 

održavanja školskih natjecanja. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 

 

VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, navodi kako bi pročelnicu financija molio pojašnjenje 

da li su po Zakonu o proračunu svi programi javnih potreba sastavni dijelovi proračuna.  

Traži pojašnjenje da li prijedlog proračuna u svojoj konačnoj verziji, neovisno o čitanju, treba 

sadržavati i programe javnih potreba. Smatra da su oni na razini prijedloga dok proračun nije 

prihvaćen, kad je proračun prihvaćen oni bi trebali biti sastavni dio proračuna. Smatra da se 

oni ne mogu zvati prijedlogom nakon što se proračun donese. Postavlja pitanje da li je to 

točno. 

 

MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, odgovara da se svaki akt, dok ga Skupština 

ne prihvati, smije zvati prijedlogom. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu. 

 

VANJA MARKOVIĆ, MOŽEMO! pozdravlja sve prisutne te navodi kako bi skrenula pozornost 

na jedan detalj. U dijelu prijedloga programa, koji se odnosi na programske zadatke, na 

redovne programske aktivnosti, postoji točka 3 koja govori o uključivanju učenika s 

invaliditetom u sustav školskog sporta koja je prilično kratka. Spominje se kako je cilj 

programa, pomoć školskim sportskim društvima u koje su uključeni učenici s posebnim 

programima obrazovanja. Međutim, kako su se do sada stvari provodile? Tim se klubovima 

od strane školskog sportskog saveza Istarske županije nije pružala nikakva financijska ni 

savjetodavna pomoć. U program je uključeno oko 140 učenika, nisu im organizirana 

županijska natjecanja, te nemaju priliku sudjelovanja u danima školskog sporta, nisu uključeni 

u godišnjake, svečanosti dodjele priznanja i u ostale aktivnosti, iako su učenici samo ove 

godine ostvarili 3 državna zlata, 3 srebra i 2 bronce. Školski sport učenika u posebnim 

programima na nacionalnoj razini nosi obilježja segregacije i to je nešto na što smo se naučili. 

Navodi kako se na razini Istarske županije, nažalost radi o potpunom isključivanju i smatra da 

se to može i mora promijeniti. 

 

PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 

kulturu, odgovara da navode doista mora provjeriti sa Sportskom zajednicom, vjeruje da su 

oni istiniti i smatra da se mora poduzeti daljnji koraci da se to ispravi. Jedino što se provodilo 

na razini Istarske županije, u sklopu projekta „Mozaik“ su bile združene atletike gdje su 

uključeni učenici škole za odgoj obrazovanje i djeca s teškoćama u razvoju. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 33 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANIH glasova usvaja 



                                                             
 

 

PROGRAM 

 javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za  2023. godinu  

 

 
Ad-7) 

   Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 

 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 

kulturu, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se prijedlog programa javnih potreba sporta 

za 2023. godinu, temelji na samom Zakonu o sportu. U predškolskom obrazovanju predviđen 

je iznos od oko 2.654,00 €, za sport mlađih uzrasta 86.000,00 €, za vrhunski sport 37.000,00 

€, stručno usavršavanje 22.500,00 €, sportsku opremu gotovo 20.000 €, sportsku rekreaciju 

nešto manje od 6.000 €, sport osoba s invaliditetom dosegnuo je iznos od 30.000 €. Nadalje, 

za sportske manifestacije predviđen je iznos od oko 56.500,00 €, strukovni savez 86.000,00 

€, programe koje Sportska zajednica Istarske županije provodi s Hrvatskim Olimpijskim 

odborom 1.300,00 €. Rad stručne službe  47.000,00 €, financijske pomoći 2.600,00 € te 

planirana ukupna sredstva u Proračunu Istarske županije iznose nešto manje od 400.000 €. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 

 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Zeleno lijeve koalicije pozdravlja sve prisutne i navodi kako 
je jedan od ciljeva poticanje i promicanje sporta. Postavlja pitanje, možemo li očekivati 
napredak što se tiče digitalizacije, planira li se izrada nove web stranice, aplikacija ili promocija 
sporta putem društvenih mreža. Kada se ide na web stranicu sportske zajednice može se 
vidjeti da je stanica prilično zastarjela. Nadalje, pod stavkom 20 namijenjen je iznos od 
4.000,00€ za sportski godišnjak koji je zadnji put  javno objavljen 2019. godine. Zanima ga 
zašto se prekinula ta praksa. Navedena je stavka EU projekta, pa ga zanima koliko je 
projekata prijavljeno na sportskim natječajima u protekloj godini? 

PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, odgovara, da što se tiče EU projekata sportska zajednica na njima radi zadnjih 
nekoliko godina, ali ističe da će rado dostaviti pismeni odgovor s obzirom da detalje doista ne 
zna. Sportski godišnjak je bio 2019. godine, pretpostavlja da je korona uzrokovala stanku ali 
se materijal prikuplja uredno tako da će biti objavljen. Ističe da je web stranice doista zastarjela 
te nije se posebno sugeriralo odnosno razgovaralo o tome, da bi se radila zamjena,  prihvaća 
prijedlog i u tom smislu će ići prema sportskoj zajednici. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih  
zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 32 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 
 

 
PROGRAM 

javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 
 

 



                                                             
 

Ad-8) 
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije 

za 2023. godinu 

 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, obrazlaže predmetnu točku. Sukladno Zakonu o tehničkoj kulturi, Zajednica tehničke 
kulture Istarske županije je predložila javni program za 2023. godinu u ukupnom iznosu od 
gotovo 82.000€ od čega se na Zajednicu tehničke kulture odnosi gotovo 20.000€, Savez 
udruga inovatora Istarske županije 14.000€, Radio-amatere Istarske županije 900,00 €, 
Ronilački savez Istarske županije 4.000,00 €, Jedriličarski savez Istarske županije 4.000 €, 
Savez autoklubova Istra 1.300 €, Foto tehniku Istarske županije 700 €, astronomiju Istarske 
županije 860,00 €, Županijski oldtimer savez Istre 465,00 €, strukovne udruge Istarske 
županije nešto više od 4.000 €, Centar za popularizaciju znanosti inovacija Istarske županije 
11.000 €, Astronomsko društvo Višnjan skoro 20.000 €, Amatersku udrugu zrakoplovstva 
Istarske županije 465 €.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 33 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 
 

PROGRAM 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-9) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 

i  socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu 
 

DR. GORDANA ANTIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, 
obrazlaže predmetnu točku. Operativni plan aktivnosti je sličan kao ranijih godina. Naglasak 
je na osiguranju dovoljno ljudskih resursa i svih stimulativnih mjera koje smo do sada osmislili 
koje se trebaju financirati, kao što su stambeno zbrinjavanje, sufinanciranje školovanja i 
osiguravanje određenog nad standarda po mreži koja je javno zdravstveno premala za 
Istarsku županiju. Drugi naglasak je na mentalnom zdravlju mladih adolescenata, a treći na 
uspostavljanju mreže pružanja javnih usluga u domovima za starije i trajne skrbi. 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 

 
 
VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, navodi kako će dati sve od sebe, da bude 
konstruktivan te da ne bude pogrešno shvaćen. Želi Županu Istarske županije spomenuti neke 
stvari, pomno je pratio obrazloženje točke. Kod nas nema stranačkog partikularnog interesa, 
svatko može govoriti što smatra i za to mora snositi svoju osobnu odgovornost tako da 
predlaže da se stranke izuzmu od toga.  
Naglašava da su spremni  na suradnju. Župan uvijek spominje odnos između Zagreba i Pule, 
da Hrvatska nije ista, međutim niti Istra  nije ista, raznolika je, a to su naše prednosti ali koji 
put i naše mane odnosno izazovi. Pristup rješavanju te problematike bi trebao biti specifičniji 
posebno kada se govori o sjeverozapadu Istre. Udaljenost od Opće bolnice Pula iznosi od 70 
do 100 km i sukladno tome u zdravstvenom smislu smatra da su u podređenom položaju. 



                                                             
 

Cilj je svima nama da to bude  blagostanje, međutim ne može se govoriti o blagostanju, nego 
o stanju. Stanje je sljedeće, IDZ koji se nalazi na području Umaga sa 3 općine i 3 grada, 
najmlađi doktor rođen je 1963. godine, trenutačno dva liječnika obiteljske medicine idu u 
mirovinu. Nedostaje nam liječnik u medicini rada, internista, fizijatar, ortoped i nemamo 
mamograf. 
Naglašava da ne prebacuje lopticu, ali radi se o županijskoj ustanovi kojoj je osnivač Istarska 
županija. Kao takva, županija vodi skrb o Istarskim domovima zdravlja. Sve to rezultat je ne 
promišljanja prijašnjeg vremena, nije nastalo sada. Budućnost se mora promišljati ako želimo 
upravljati njome. Grad Umag, neovisno što nije osnivač, sufinancira studij sestrinstva, 
liječnika, dajemo dva stana za Istarske domove zdravlja i hitnu. Izgrađena je zgrada hitne 
pomoći sa 2,8 milijuna kuna, sufinancira se jedan smještaj za IDZ, četiri za hitnu medicinsku 
pomoć. Mi više od toga ne možemo. Stanje je alarmantno. 
Ističe, da ovaj put ima mandat da govori u ime 3 grada i 3 općine, o kojima Istarski domovi 
zdravlja vode temeljnu skrb. Upravo zbog te udaljenosti, zamolio bih da se ovaj dokument više 
ne radi po principu „copy-paste“ od prošle godine, nego da se uzme u obzir onaj senzibilitet 
koji bi trebao biti u zdravstvu. Nadalje, da se o toj problematici govori na način sa pozicija 
osnivača i nas koji su u tom području te koriste usluge. 
Naravno da ne možemo glasati za ovakav dokument. To nije iz političkog razloga već misli da 
jednostavno nije sazrelo da se glasa za ovu točku dnevnog reda.  
Apelira na Istarsku županiju, da preko pročelnice UO za zdravstvo ili župana Istarske županije, 
da se u najskorije vrijeme dogodi jedan operativni sastanak na području sjeverozapadne Istre. 
 
ŽUPAN navodi da apsolutno prihvaća prijedlog, da se čim  prije organizira operativni sastanak 
koji prihvaća i  pročelnica UO za zdravstvo i socijalnu skrb. S druge strane, ističe da su u 
prijedlogu proračuna IŽ za 2023 godinu, upravo uvažavajući specifičnost sjevera Istre osigurali 
sredstva kako bi stanovnici tog dijela mogli koristiti usluge bolnice u Izoli. 
Naglašava kako Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje nije prihvatio financiranje tog 
programa i da to financira Istarska županija iz svojih izvornih sredstava. 
Ukoliko niste zadovoljni organizacijom Istarskih domova zdravlja na vašem području, podsjeća 
da je pomoćnik ravnatelja, upravo s područja grada Umaga, znači očito se nedovoljno brine o 
tom području,  te će se o tome raspravljati na operativnom sastanku.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu, te kako nema prijavljenih daje 
točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 28 glasova ZA, i 10 
SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje  

Istarske županije za 2023. godinu 
 

 
Ad-10) 

 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih   

                    stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine pozdravlja prisutne 
i obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se radi o tehničkoj točci, koja se donosi svake 
godine, uz Proračun Istarske županije na temelju Zakona o financiranju političkih aktivnosti 
izborne promidžbe  i referenduma. Za 2023. godinu  osigurana su sredstva u iznosu od 
93.000,00 €, a isplata se vršiti tromjesečno, te se isplaćuje na temelju obračuna koji se radi 



                                                             
 

razmjerno broju članova političkih stranaka u trenutku konstituiranja Skupštine Istarske 
županije. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih  stranaka iz Proračuna 

Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-11) 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana 

Županijske  uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 

 

DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste, pozdravlja prisutne i obrazlaže 

predmetnu točku. Financijskim planom Županijske uprave za ceste za nadolazeću godinu 

planiraju se prihodi i primici u iznosu od 10.875.000 €. To je raspodijeljeno na pomoći od 

subjekata opće države u iznosu od 232.400 €, prihoda od imovine u iznosu od 10.673.900 €, 

od administrativnih pristojbi u iznosu od 2.000 € i prihoda od prodaje nefinancijske imovine u 

iznosu od 2.700 €. Rashodi po programima održavanja i upravljanja planiraju se u iznosu od 

8.736.300 €. Za program građenja planirano je 96.600 €, pomoći velikim gradovima odnosno 

županijskim središtima u iznosu od 824.200 €, zatim financijski rashodi u iznosu od 3.900 € i 

rashodi Županijske uprave za ceste u iznosu od 1.204.100 €. Također planira se i 

sufinanciranje programa u iznosu od 10.000 €.  

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 

DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a, pozdravlja prisutne. Navodi kako želi puno 

uspjeha u radu novom ravnatelju Županijskih uprava za ceste, te da ima samo jedno pitanje 

i da će podržati financijski plan za 2023. godinu. 

Ističe da su pomoći iz inozemstva i subjekata opće države značajno smanjene i iznose 

232.000 € ili 38,7 % u odnosu na ovogodišnji plan, pa ga zanima ukoliko ravnatelj ima 

specifikaciju da dobiju informaciju. Može samo izraziti žaljenje što je Vlada Republike 

Hrvatske, u svom proračunu za 2023 godinu odlučila u potpunosti ukinuti potpore ŽUC –u za 

održavanje rekonstrukciju građenje županijskih i lokalnih cesta. Ističe da je do sada bilo na 

godišnjoj razini 100 milijuna kuna. Postavlja pitanje hoće li ŽUC uspjeti kompenzirati ta 

sredstva koja je Vlada Republike Hrvatske odlučila ukinuti. 

 

Zdenko Pliško, ISU-PIP, pozdravlja prisutne. Ističe kako će pohvaliti jednu malu intervenciju, 

koju su odradile Županijske uprave za ceste na području od Lupoglava do Lanišća. 

Napravljena je bočna signalizacija, te mora istaknuti da često navraća na to područje i da se 

lijepo vozi na spomenutom području. Odrađena je mala intervencija, te se izdvojilo iz 

sredstava manji iznos  ali svakako su korisnici zadovoljni.  

 



                                                             
 

DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste, odgovara da je, što se tiče pomoći 

subjekata opće države, u trenutnom planu smanjenje od 61,30 % jer smo u planu stavili samo 

ona financiranja koja su nam za sada poznata. 

Nadalje, u pregovorima su s više jedinica lokalne samouprave, s nekim turističkim poduzećima 

koja pokazuju interes, također sa Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture,  te se nada da 

će tu namaknuti neka dodatna sredstva. Zahvaljuje se vijećniku na pohvalama i ističe da se 

trude biti svima na raspolaganju te da će tako biti i dalje. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 

Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske  uprave za  

ceste Istarske županije za 2023. godinu 

 

 
Ad-12) 

Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije Iž, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se trećim izmjenama i dopunama 
proračun Istarske županije povećava za 22.300.000,00 kn i ukupno iznosi 1.755.000.000,00 
kn. Na programe koje provodi Istarska županija odnosi se 313.000.000,00 kn a na programe 
i aktivnosti proračunskih korisnika 82% odnosno 1.441.744.676,32 kn. 
Kod prihoda značajno se promijenio, plan kod poreza na dohodak koji je povećan 38. 
8.000.000,00 kn od čega nenamjenske dio 34.000.000,00 kn. Zatim je povećan plan vlastitih 
poreznih prihoda, porez na nasljedstva i darove, porez na cestovna motorna vozila, porez na 
plovila, te porez na automate na zabavne igre za 2.280.000,00 kn. Ističe kako se značajno 
smanjuju pomoći iz proračuna, te najviše za projekte KLIK-ERDF i FIRESPIL, obzirom da je 
njihova uplata usklađena s dinamikom provođenja projekta i provodit će se u većoj mjeri  u 
2023. godini. Također smanjuju se primici od zaduživanja, obzirom na značajni projekti kao 
što su ulaganja u osnovne škole, izgradnja doma Štiglić u Puli i uređenje dječjeg odjela bolnice 
Rovinj će se provoditi u 2023 godini. Sukladno tome i zaduživanje se prenosi u sljedeću 
godinu, te su na rashodovnoj strani usklađena izvršenja sukladno stvarnoj situaciji.  
Nadalje, značajnije promjene su stjecanje nekretnine, „Speleo kuće ZEC“, financiranje 
stipendija, odnosno uvođenje novih stipendija za punoljetne učenika Medicinske škole u Puli, 
s ciljem zadržavanja u zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač Istarska županija. 
Osiguravaju se dodatna sredstva koja su nedostatna kod osnovnih i srednjih škola, te domova 
za starije osobe a to je posljedica povećanja cijena energenata i inflacije. 
U proračunu Istarske županije, predviđena su sredstva za sufinanciranje EU projekata, 
postavljanje fotonaponske elektrana na krovovima osnovne i srednje škole Buzet koji je 
odobren od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 
Projekat sufinanciranja fotonaponskih elektrana se provodi i unutar EU projekata, te obuhvaća 
4 škole, osnovnu školu Vodnjan, industrijsko obrtničku školu, talijansku srednju školu Dante 
Alighieri u Puli, školu za turizam i ugostiteljstvo u Puli. Nadalje, osiguravaju se nedostatna 
sredstva za 2 kapitalna projekta: Talijanska osnovna škola u Novigradu koja se sufinancira od 
strane Talijanske unije i Grada Novigrada, te ukupnu realizaciju projekta KLIK Pula. Izgradnje 
turističko škole na Stoji u Puli u ukupnom iznosu od 50.000.000,00 kn, osim toga, osigurano 
je dodatno financiranje kod investicijskih radova u osnovnim, srednjim školama te opremanje 
knjižnica po srednjim školama. 



                                                             
 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 28 glasova ZA, i 9 
SUZDRŽANA usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
III. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
 

Ad-13) 
  Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske  

                                                    županije za 2022. godinu 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije Iž, obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako se Odlukom o izvršavanju proračuna,  
usklađuju samo odredbe o zaduživanju, obzirom da neće biti provedeno u 2022. godini nego 
se prenosi u proračun Istarske županije za 2023. godinu. Radi se o zaduživanju za projekte 
ulaganja u osnovne škole, izgradnje doma Štiglić u Puli i uređenja i opremanja dječjeg odjela 
bolnice Rovinj. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 29 glasova ZA, i 8 
SUZDRŽANA usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije  

    za 2022. godinu                                               

  

 

Ad-14) 
Prijedlog Odluke o postupku davanja iskaza o procjeni fiskalnog učinka 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i   
financije Iž, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je ovo, jedan novi akt čije je donošenje 
postalo obaveza predstavničkih tijela. Temelji se na Zakonu o proračunu i Uredbi Vlade o 
postupku davanja iskaza o procjeni fiskalnog učinka koja je definirala da je kod donošenja 
akata potrebno napraviti fiskalnu procjenu akata na proračun. Zakonodavac je odredio da je 
prilikom donošenja akata neophodno napraviti fiskalnu procjenu utjecaja akta na proračun, a 
kako bi se vidjelo ima li za provođenje akta osigurana sredstva ili na koji način će se ona 
osigurati. Uredbom je definirano da jedinice lokalne i područne samouprave smiju urediti ovo 
pitanje na način koji odgovara njihovim potrebama. Sukladno tome Istarska županije je dala 
jedan model za koji smatra da se može provoditi u duhu zakona i kao takav se daje Skupštini 
Istarske županije na donošenje. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje 



                                                             
 

 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 32 glasova ZA, i 3 
SUZDRŽANA usvaja  
 

ODLUKU 
 o postupku davanja iskaza o procjeni fiskalnog učinka 

 
 

Ad-15) 
Prijedlog Programa rada Savjeta mladih za 2023. godinu 

 

BRUNO JURADA, predsjednik Savjeta mladih Istarske županije pozdravlja sve prisutne 

te predstavlja program. Sukladno Akcijskom planu koji je Istarska županija donijela za 

razdoblje 2022. - 2025. godine, a kojima su iskazane želje i interesi mladih u IŽ. odlučili smo 

sljedeće godine postupati, odnosno konkretno promicati ideje koje se tiču zapošljavanja 

mladih, volontiranja kao i valoriziranja stečenih volonterskih sati, sudjelovanja na 

međunarodnim nacionalnim i regionalnim konferencijama, poticati i dalje podržavati 

mehanizme, kojima se mlade Istarske županije uključuje u donošenje odluka, a koje se tiču 

mladih IŽ. Planiraju se i veći fokusi na prevenciju među međuvršnjačkog nasilja. 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

PROGRAM 

rada Savjeta mladih za 2023. godinu 

 
 

Ad-16) 
Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području  

Istarske županije za 2023. godinu 

 

DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj, pozdravlja 

prisutne i  obrazlaže predmetnu točku.  Navodi da se temeljem članka 88. Zakona o 

koncesijama predlaže Plan davanja koncesija za 2023. godinu na pomorskom dobru. Plan 

sadrži sve što je propisano člankom 1, a to je planirani broj koncesija te koncesije koje ističu. 

Naglašava da je za sljedeću godinu planirano ukupno dati  6 koncesija na pomorskom dobru, 

a također je određeno da od 2023. godini ističe 7 koncesija na pomorskom dobru. Za ovaj 

Plan je provedeno javno savjetovanje u razdoblju od 14 listopada. do 14 studenog. 2022. 

godine,  te nije bilo nikakvih primjedbi i prijedloga. Iz ovog plana, isključene su koncesije na 

području gradova i općina kojima je Skupština Istarske županije dala ovlaštenje da samostalno 

daju koncesije. 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 

raspravu. 

 

SLAVAN BOLJUN, MOŽEMO! S obzirom da je novi i bitno drugačiji Zakon o pomorskom 

dobru i morskim lukama trenutno na javnom savjetovanju, a jedan dio koncesija prestaje u 

2023. i 2024. godini, postavlja pitanje da li se je prilikom određivanja tih kriterija vodilo računa 



                                                             
 

o novom zakonu. Zanima ga da li se je ta činjenica koja će vrlo vjerojatno nastupiti u 

nadolazećoj godini, uzela u obzir prilikom izdavanja novih koncesija na osnovu Plana.  

 

DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, odgovara da je u prijedlogu novi Zakon o pomorskom dobru i 

morskim lukama, međutim moramo raditi po postojećem zakonu. Naravno da su sagledane 

sve odredbe koje su predložene u novom prijedlogu te su se i na njih očitovali u savjetovanju 

s javnošću i one će svakako biti uzete u obzir. Svaki zakon poslije donošenja, mora imati svoje 

provedbene dokumente, to su podzakonski akti. Dok  novi Zakon ne stupi na snagu moramo 

raditi onako kako je trenutno propisano. 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 34 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 
 

SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 

davanja koncesija na pomorskom dobru na području   

Istarske  županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-17) 
  Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plan davanja koncesija na   

pomorskom dobru na području Istarske županije za 2023., 2024., i 2025. godinu 

 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj smatra da nije 

potrebno, dodatno obrazlagati ovu točku zato što se srednjoročni trogodišnji plan odnosi na 

još sljedeće dvije godine. U Planu je davanje još jedne koncesije u Savudrijskoj vali, koja će 

isteći i dopunjen je u dijelu koncesija koje ističu u 2024. godini. Provedeno je savjetovanje s 

javnošću u istom razdoblju i nisu zaprimljene nikakve primjedbe ili prijedlozi. 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 30 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 
 

SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 

davanja koncesija na pomorskom dobru na području 

Istarske županije za 2023., 2024., i 2025. godinu 

 
 

Ad-18) 
         Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u   

                                               kulturi za 2022. godinu 

 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, pozdravlja 
prisutne i  obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se II. izmjene i dopune nadovezuju na 
Zakon koji je donesen 26. srpnja 2022. godine. Kako se nije na vrijeme uspjelo izglasati novu 
Odluku o nagradi „Matko Brajša Rašan“ predlaže da se ta sredstva preraspodjele na način da 



                                                             
 

se jedan dio predvidi za projekat Istarske županije 12×2 u iznosu od 10.000,00kn, a drugi u 
iznosu od 15.000,00 kn za hitnu sanaciju Arheološkog nalazišta  „San Kancijan“. 
Drugi razlog promjene je to što je Katoličko društvo prosvjetnih djelatnika Istre podnijelo 
prigovor na dosadašnji Program javnih potreba u kulturi Istarske županije koji je župan usvojio. 
pa mu je za 12. Istarski zavičajni kviz Krasna zemljo dodijeljeno 20.000,00 kn. 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 30 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 
 

ODLUKU 
 o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u  kulturi za  

2022. godinu 

 
 

Ad-19) 
Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske 

županije za 2022. godinu 

 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, obrazlaže predmetnu točku. Sukladno zahtjevu Školskog sportskog saveza Istarske 
županije, traži se povećanje od 100.000,00 kn na već postojećih 552.200,00 kn. Školska 
sportska zajednica to traženje obrazlaže većim uključenjem djece kao i troškovima koji iz toga 
proizlaze na račun, prehrane, prijevoza i sportskih nagrada. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 31 glasova ZA, i 4 
SUZDRŽANA usvaja 
 

                                                II. IZMJENE PROGRAMA  

   javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. godinu 
 

 
Ad-20) 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama 

članovima Skupštine Istarske županije 

 

Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Istarske županije, obrazlaže 
predmetnu točku. Navodi kako je Pravilnikom  o izmjenama i dopunama Pravilnika o porezu 
na dohodak povišena neoporeziva naknada za korištenje privatnog automobila u službene 
svrhe sa 2,00 kn na 3,00 kn po kilometru. Kako se primjena ove Odluke predviđa od 
01.01.2023. godine iznos je iskazan u Eurima i iznosi 0.40€ po prijeđenom kilometru. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 

raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 



                                                             
 

 
ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Skupštine  

Istarske županije 

 
 

Ad-21) 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće 

župana i zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim  

tijelima Istarske županije 

 

MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i  
financije obrazlaže predmetnu točku. Ističe da se ovom odlukom, usklađuju prava koja imaju 

župani i zamjenici župana sa smjernicama koje je donijelo Povjerenstvo za odlučivanje o 

sukobu interesa.  

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 

 

VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, navodi kako je Grad Umag bio zainteresiran za to 
pitanje, te je dobio odgovor od Ministarstva uprave koje zakonom nadležno za rješavanje 
plaća svih dužnosnika. Navodi da se tih smjernica praktički nije moguće držati u cijelosti, zato 
se one i zovu smjernicama. Na razini su mišljenja, a ne obveze. Neka je prava moguće ugraditi 
a druga po njegovom mišljenju nije. Navodi da su odgovor Ministarstva zaprimili Grad Umag i 
Grad Dubrovnik. Upućuje pročelnicu za proračun i financije da Ministarstvu pravosuđa i 
uprave, nadležnom tijelu, postavi upit vezan uz sve što je predloženo u ovoj točci. Navodi da 
će biti suzdržani čisto iz razloga što isti problem sa pravima dužnosnika imaju i oni u Gradu 
Umagu. Smatra kako nije dobro pozivati se samo na smjernice i mišljenja. 
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, odgovara da kako je u trenutku kada je se 

sastavljala odluka postojala samo navedena Smjernica kao jedini relevantni dokument koji je 

tumačio što se smije, a što ne smije. U međuvremenu je zaprimljen dokument o kojem se 

govori, mišljenje Ministarstvu pravosuđa i uprave i njihovo očitovanje na smjernice. Kolegica 

Vesna Ivančić, koja trenutno nije na sjednici, i ona ustanovile su da Odluka u ni jednoj odredbi 

nije u sukobu s mišljenjem Ministarstva. Smatra da je ovaj dokument koji je dostavljen točan i 

ispravan te nije u sukobu sa zakonom. Poziva vijećnika da, ako misli da je neko pravo 

pogrešno protumačeno, kaže točno koje pa će dodatno, baš za to pravo tražiti očitovanje 

Ministarstva pravosuđa i uprave. 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu 

raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 

 

Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 32 glasova ZA, i 4 
SUZDRŽANA usvaja 

 
ODLUKU 

o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće župana i zamjenika župana, te 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 

 

 
 

Ad-22) 



                                                             
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Agencije za ruralni razvoj Istre  

– AZRRI d.o.o. za 2021. godinu 

  

IGOR MERLIĆ, direktor Agencije za ruralni razvoj Istre, obrazlaže predmetnu točku. 
Navodi kako je AZRRI d.o.o trgovačko društvo koje je u vlasništvu Istarske županije. Jedan 
od strateških ciljeva mu je očuvanje autohtonih pasmina stočarstva kao biološke kulturne 
baštine Istarske županije. U svom vlasništvu društvo posjeduje više autohtonih istarskih 
goveda i koza koje su dijelom smještene u vlastitoj farmi na Gortanovom brijegu kraj Pazina, 
a dijelom kod kooperanata. Drugi cilj je aktivnost razvoja laboratorija, programa razvoja 
proizvoda od mesa autohtonih pasmina. Spominje i njihov novi proizvod – salamu sa 
konopljom te pojašnjava kako se tu radi o industrijskoj konoplji kakvu su proizvodili i naši 
djedovi, a ne o indijskoj konoplji. Treći je strateški cilj projekt razvoja edukacijskog računskog 
centra na Gortanovom brijegu, kraj Pazina. Tamo se provode gastronomske, kulinarske 
radionice, seminari, razni tečajevi te druge vrste edukacija i osposobljavanja namijenjenih 
profesionalnim ugostiteljima, stručnom osposobljavanju profesora, učenika škola, građana i 
turista. U 2022. godini je održano 25 radionica sa preko 280 polaznika. Smatra to velikim 
uspjehom jer su to njihove ključne aktivnosti. Nadalje, tu su i komercijalne aktivnosti poput i 
sadnje vinove loze, cijepova maslina, voćaka. Naglašava kako provode četiri EU projekta. 
Navodi da je Edukacijski centar isključivo financiran, EU projektom KEY Q, i KEYQ+, 
kapitalizacije koji je pronašen za jedan od pet najboljih europskih projekata u Europskoj uniji 
te se time društvo ponosi. Također, tu je Centar za maslinarstvo u Vodnjanu koji je, mora 
priznati, na granici rentabilnosti s obzirom da u vrijeme kad je bio zamišljen projekat, pred 
desetak godina bila je jedna priča, a trenutno je situacija drugačija. Slijedom toga, planira se 
reorganizacija otkupa i prerade maslina. Nekih 40% sredstava ostvaruju se iz komercijalnih 
prihoda, a ideja je da se pređe preko 50 %. Ostali dio se ostvaruje iz tzv. nekomercijalnih 
prihoda što uključuje potpore Istarske  županije, RH i poticaje za pašnjake, te iz sredstava 
Europskog fonda i mjera ruralnog razvoja. Uspješno se je kandidiralo na mjeru 4.1.1. koja je 
sufinancirana  50%, te mjeru 10.2. koja je financirana u 100% iznosu. Shodno tomu vodi se 
dvojno knjigovodstvo, posebno za komercijalni sektor i posebno za nekomercijalni sektor. 
Planira se osposobiti drugu zgradu na Gortanovom brijegu, te je zaprimljeno rješenje 
Ministarstva poljoprivrede o tzv. rezervnoj banci gena namijenjenoj za skladištenje najboljeg 
sjemena istarskih autohtonih pasmina, prije svega goveda, koza ,ovaca, tovara. Sve kako bi, 
ako bi u nekom u slučaju širenja zaraznih bolesti ili općih katastrofa životinje pomrle, mogli 
krenuti ispočetka. Ističe kako je koza simbol Istre, a na kraju i simbol Hrvatske jer se nalazi i 
na njezinom grbu: Zajedno s Istarskom županijom, napravljena je i uređena štalica za jarčeve. 
Nažalost samo su četiri aktivna stada koza u Istri, te šest do sedam jarčeva. Visoka je ugroza 
te životinje. Pokrenuo se je projekt sa štalicom da se rotira jarčeve kako ne bi došlo do 
usjemenjivanja u srodstvu. U naredne tri do četiri godine očekuje se da će povećati populaciju 
koza kako bi izašla iz kritične zone ugroze kao što je napravljeno sa govedom. Ono je još 
uvijek ugroženo ali više nije kritično ugroženo po metodologiji koju vodi naše Ministarstvo 
poljoprivrede. Zahvaljuje.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  otvara raspravu po klubovima i pojedinačnu raspravu.  

 

IVAN ISKRA, Zelena alternativa - ORAH pozdravlja prisutne. Zanima ga da li će u daljnjem 
periodu Agencija za ruralni razvoj Istre svoje napore usmjeriti na okupljanje multidisciplinarnih 
znanja u Centru za regionalni ruralni razvoj te da li će razvijati daljnje pod centre. Zanima ga 
da li će jedan od tih centara, ili pod centara, biti i centar za razvoj ekološke poljoprivrede koji 
bi imao ulogu okupljanja certificiranih ekoloških proizvođača i malih poljoprivrednih 
proizvođača. Kako bi oni okupljeni mogli sudjelovati i u budućim javnim pozivima, koji će 
sigurno imati škole, te kako bi educirali sve certificirane javne ponuditelje kako bi mogli uključiti 
i nove kriterije za ekološku, zelenu, lokalnu javnu nabavu. Daje primjer grada Lyona koji je 



                                                             
 

uveo pravilo da 20-ak% svih namirnica mora biti ekološki uzgojeno i ekološki certificirano, te 
na taj način riješio većinu školske prehrane. Ističe da je svima u interesu da naša djeca u 
školama jedu, zdravu, ekološku, ispravnu hranu kako bi mogli omogućiti daljnji njihov razvoj i 
napredak. Zahvaljuje. 

IGOR MERLIĆ, direktor Agencije za ruralni razvoj Istre,. navodi kako, što se tiče ekološke 
poljoprivrede Agencije za ruralni razvoj Istre, ona ima jedan dio u Motovunu pod ekološkim 
tretmanom zemljišta. Koliko je upoznat Istarska županija je predvidjela sredstava za ekološke 
poticaje. Ekološki centar za sada nije u planu, ali ekološka poljoprivreda bi trebala biti 
budućnost i svi bi morali u njoj sudjelovati. Tu se slaže s vijećnikom. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 30 glasova ZA, i 5 
SUZDRŽANA usvaja 

 
ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu Agencije za ruralni razvoj Istre – AZRRI d.o.o. za 

2021. godinu 

 
 

Ad-23) 
   Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

               Opće bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 

 
 

DOC.DR.SC. IRENA HRSTIĆ, ravnateljica opće bolnice Pula, pozdravlja prisutne Navodi 

kako su Izvještaj za poslovanje za 2021. godine prošli kroz dva odbora. Konstatira da je godina 

bila do sada među najboljima u poslovanju, ne samo u financijskom smislu nego i 

medicinskom izvršenju. Ističe kako su bili u plusu od 99.000.000,00 kn. Opća bolnica Pula u 

poslovanju ovisi o osnovnom limitu te dopunskim sredstvima koja su dana najčešće iz 

državnog proračuna i HZZO –a. Tako je bilo u 2021. godini. Za medicinu je najvažnije da je 

bolnica izvršila posla u iznosu od 40.000.000,00 kn više u odnosu na ugovoreno. Veseli je što 

u kontinuitetu iz godine u godinu dokazuju da se usluge koje su pružaju potrebne.Osim 

pozitivnog financijskog poslovanja te pozitivnog medicinskog izvršenja bila je jako dobra što 

se tiče i samog nataliteta, rođeno je 70 djece više nego prethodne godine. Nažalost mortalitet 

je bio relativno visok, jednim dijelom zbog pandemije. Navedeno se može vidjeti u izvještajima 

po potrošnji medicinskih plinova. Imali su veliku količinu COVID 19. pozitivnih pacijenata, te 

pacijenata koji su liječeni visokim koncentracijama kisika, tako da je cijela 2021. godina bila 

vrlo turbulentna.  

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima. 

 

SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Zeleno – lijeve koalicije postavlja pitanje vezano uz stanje 

na objedinjenom hitnom bolničkom prijemu budući da zna kako tamo postoji nedostatak kadra. 

Zanima ga te stanje kadra na tome odjelu i posebno stanje s fizijatarima. Traži mišljenje struke 

što bi Istarska županija mogla učiniti, da se taj deficitni kadar poveća. 

 

DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a, navodi kako će u ime Kluba podržati, 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju, Opće bolnice Pula i zahvaljuje ravnateljici. Ima dva 

pitanja. Smatra kako je žalosno je što je župan odbio njihov amandman da se dio Mornaričke 



                                                             
 

bolnice preuredi za stambenu namjenu deficitarnih kadrova u bolnici. Postavlja pitanje na koji 

način i koliko su u mogućnosti uključiti se u rješavanje problema stambenog zbrinjavanja 

liječnika. Drugo pitanje se odnosi na mogućnost prelaska bolnice pod kapu Ministarstva 

zdravstva. Zanima ga što će se točno njima promijeniti u radu ako do toga dođe, iako bi volio 

da ne dođe.  

 

MR.SC. ROBERT VELENIK, u ime Kluba IDS –  ISU  – Zeleni, pozdravlja ravnateljicu te 

izražava svoje zadovoljstvo radom Opće bolnice Pula. Navodi kako će Klub podržati Izvještaj. 

Ističe kako im je bio cilj koji su postigli svi skupa dobiti jednu suvremenu ustanovu s 

obrazovnim kadrom koja će pomoći stanovništvu Istre. Želi joj puno uspjeha u radu. 

 

MARIO BRATULIĆ,  u ime Kluba vijećnika HDZ-a, ističe podršku u ime Kluba HDZ-a. 

Vidljivo je da su rezultati u svakom pogledu pozitivni, te veliki financijski rezultati u iznosu od 

90.000.000,00 kn plusa. Opća bolnica Pula je otvorena u 2022. godini i vjeruje da da će bolnica 

ići ovakvim koracima naprijed i u vremenima koje su pred nama neovisno o novoj zakonskoj 

regulativi.  

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara pojedinačnu raspravu. 

 

MARINELA BAŠIĆ, IDS, pozdravlja prisutne i postavlja pitanje, koliko je Opća bolnica Pula 

daleko od statusa kliničkog bolničkog centra, te da li se radi nešto po tom pitanju. 

 

TAMARA BRUSSICH, IDS, Io ringrazierei per l’impegno dell’Ospedale della Città di Pola, per 

l’impegno di tutti i dipendenti, dei medici specialisti, sub specialisti, dell’infermieristica, di tutti 

coloro che ogni giorno s’impegnano a far del bene per tutti noi, di conseguenza ha il nostro 

appoggio, il mio appoggio personale per quanto riguarda il lavoro dell’Ospedale e che si 

continui così, grazie.   

 

IRENA PERUŠKO, IDS,  zahvaljuje na kompletnom trudu koji je uložen u vrlo teškim 

vremenima koja su  zatekli bolnicu, od same sanacije od gradnje i naravno suočavanja sa 

teškom pandemijom. Ističe da je zanima stanovništva Istre, te nisu bitne podjele na regionalnoj 

i nacionalnoj razini već eventualne promjene u pružanju usluga. Smatra da je preventiva jako 

važna te se nada da će se Istarska  županija i dalje moći angažirati u preventivnim programima 

i u novim upravljačkim uvjetima provoditi. Zanima je kratki osvrt ako ravnateljica ima više 

saznanja o tome. 

 

IVAN ISKRA Zelena alternativa – ORAH, navodi kako je poznato je da su prihodi koje 

ostvaruje bolnica jednim dijelom rezultata rada samih liječnika u pojedinim ambulantama. 

Postavlja pitanje da li se planira povećanje same norme liječnika u određenim ambulantama, 

a kako bi se toj strani ostvario povećani prihod koji bi se ulagao u druge sektore bolnice . 

 

DOC.DR.SC. IRENA HRSTIĆ, ravnateljica Opće bolnice Pula, odgovara na vijećnička 

pitanja. Navodi kako će krenuti redom. Zahvaljuje što su pohvalili svih 1400 zaposlenika 

bolnice jer je rečeno posljedica rada tih ljudi, nema veze s upravom bolnice i ravnateljicom. 

Odrađen je financijski plus u iznosu od 99.000.000,00 kn i 40.000.000,00 kn više izvršenog 

posla, od strane 1340 ljudi u 2021. godini, a nije manji broj niti sada 2022. godine.  

Dijelom se nadovezuje na pitanje norme samih liječnička. Smatra kako je razlika u njezinom 

odgovoru kao ravnateljice OB Pula, odnosno Hrvatske udruge bolničkih liječnika, odgovoru 

Sindikata odnosno Liječničke komore. Na žalost u zdravstvu normativi ne postoje. Što se tiče 



                                                             
 

samog izvršenja, normativi su na snazi još iz 1972. godine, a još mnogih novih postupaka tu 

nema. Ne zna što bi rekla po pitanju toga da li bi bilo dobro da se normativi uvedu. Navodi da 

su oni dobri, ali misli kako bi prema normativima iz 1972. godine odradili puno manje posla 

nego što ga rade danas. S ovim brojem zaposlenika ne mogu više nego što rade. Vezano za 

fizikalnu medicinu odgovara kako je veliki problem s odjelom za fizikalnu što se tiče kadra. 

Trenutno od tri liječnika imaju jednu liječnicu koja je na zasluženom čuvanju trudnoće. Jedna 

liječnica koja se specijalizirala je odustala od specijalizacije, te im je ostala samo jedna 

doktorica specijalistica fizikalne medicine. Navodi kako se to pokušava nadopuniti u suradnji 

s fizijatarima iz Specijalne bolnice Rovinj te liječnicima iz Primorsko-goranske županije. Ističe 

da je prednost što u u samom pružanju fizikalne terapije sudjeluju i fizioterapeuti, te se nije 

uskratilo pacijente u pružanju usluge u fizioterapeutskom smislu. Kod svih nalaza koji se 

dostave od drugih fizioterapeuta uključujući od strane privatnika terapija se provodi.  

Hitni bolnički prijem Pula je slaba točka bolnice. On je slabo atraktivno radno mjesto ali ne 

nužno iz opsega posla koji se pruža već zbog opsega posla koji se obavlja i prevelikog 

opterećenja. Kontinuirano se prati povećanje porasta broja pregleda na Objedinjenom hitnom 

bolničkom prijemu. Navodi kako liječnici kažu da bi bilo najbolje OHBP preimenovati u 

Objedinjeni hitni bolnički pregled a ne prijam. Na OHBP bi trebali dolaziti pacijenti koji su već 

pregledani i trijažirani, a u praksi se stalno se povećava broj prvih pregleda. Naravno to 

značajno opterećuje i na neki način demotivira rad. Postoje pokušaji zapošljavanja 

specijalizacija iz hitne medicine. Od 2016. godine se svake godine raspiše 5 do 6 

specijalizacija gdje gotovo nema zainteresiranih. Od dvije specijalizacije, jedan specijalizant 

nije izašao na ispit a drugi je pred krajem pa se nada se da će broj specijalista povećati sa 2 

na 3 od ukupno potrebnih 10. Problem ostaje i dalje veliki za bolnicu.  

Što se tiče, Kliničkog bolničkog centra navodi kako je njezino osobno mišljenje da sada nema 

potrebe da se ide prema tom nazivu.  Već za dobivanja statusa kliničke bolnice moraju se 

zadovoljiti određeni kriteriji koje imaju zadovoljene. Klinička bolnica podrazumijeva i 

znanstvenu i nastavnu djelatnost te izvršenje težih kliničkih slučajeva. Nakon što minimalno 3 

odjela dobiju status klinike mogu postati klinička bolnica. Poslan je zahtjev za priznavanje 

statusa djelatnosti interne kao kliničke djelatnosti, imaju uvjete na ginekologiji, u laboratoriju 

pa i na neurologiji. To je proces koji traje ali misli da će u njemu uspjeti.  

Što se tiče preventivnih programa sigurno da je zdravlje najbolje sačuvati ako djelujemo u 

kategoriji prevencije. Kao bolnica su sekundarna zdravstvena ustanova pa nažalost djeluju 

više u kurativi. Ipak, sve što mogu su aktivirali. Zajedno sa Istarskim domovima zdravlja 

odnosno sa liječnicima primarne medicine sudjeluju u preventivnim programima. Nacionalni 

programi prevencije karcinoma idu, odaziv bi mogao biti i bolji. On je najbolji što se tiče 

nastavnog programa prevencije raka dojke. Što se tiče samog vlasništva bolnice ono nije 

strogo vezano za temu poslovanja 2021. godine. Navodi da poznajući liječnike, medicinske 

sestre i upravu misli da nikad, neovisno o tome čija bolnica bude vlasništvo, to ni pod koju 

cijenu ne bi smjelo imati utjecaja na smanjenje usluga koju je bolnica do sada pružala. 

Sa Županijom je bolnica do sada bila u redovitom, pozitivnom, kontinuiranom kontaktu. 

Osobno ne vidi razloga da bi se to moglo prekinuti promjenom statusa. Navodi da je to njezino 

osobno mišljenje, a vidjet ćemo što će se desiti za godinu dana. Što se tiče zbrinjavanja 

stambenog kadra, ne samo liječnika nego i ostalog zdravstvenog kadra veći dio Mornaričke 

bolnice je ostao u vlasništvu bolnice. Koliko zna čak postoje i određeni projekti za prenamjenu 

prostora za stambeno zbrinjavanje. Pozicija Mornaričke bolnice je dobra. Što se tiče samih 

financijskih sredstava misli da, kada ima dobre volje uvijek ima i načina. Bolnica nije nikad 

imala, niti će ikad imati dovoljna vlastita sredstva za takve programe ali će to možda u 

budućnosti biti moguće napraviti. To je bolnica 21. stoljeća i tu postoji čak i mogućnost zarade. 

Ako bude iole viška sredstava bilo bi dobro da se to ulaže u stambeno zbrinjavanje, odnosno 



                                                             
 

ono što u ovom trenutku potrebno. U ovom trenutku bolnica, putem sredstava Županije 

sudjeluje u potpomognutom stanovanju odnosno subvencioniranju podstanarstva. Neovisno 

o tome tko bude vlasnik ili čija su osnivačka prava misli da bolnica ima jednu jedinu ulogu, a 

to je pružanje zdravstvene skrbi građanima Istre i svima kojima ona bude potrebna.  

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU  
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Opće bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 

 

 

Ad-24) 
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije osobe Novigrad-Cittanova 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije Raša 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
 
DORIS IVANKOVIĆ, ravnateljica Doma za starije osobe Alfredo Štiglić, pozdravlja 
prisutne i obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je dom Alfredo Štiglić ustanova socijalne 
skrbi koja se nalazi na tri lokacije. Pružaju usluge smještaja na dvije lokacije za 181 korisnika, 
te i uslugu dnevnog boravka također na dvije lokacije za 145 korisnika. Tu se ubraja i Odjel 
za demencije, odnosno smještajni kapaciteti za osobe s demencijom, dnevni boravci, pomoć 
i njegu u kući, organizirana prehrana, odnosno dostava i usluga organiziranog stanovanja. 
Provode se dva EU projekta, jedan je financiran iz Europskog socijalnog fonda a drugi iz 
Europskog regionalnog fonda. Ističe kako su u 2021. godine imali poprilične teškoće sa 
cjelokupnim poslovanjem, te probleme s popunjavanjem smještajnih kapaciteta. Jedan dio 
problema je uzrokovao COVID - 19 jer su bili ograničeni u pogledu primanja korisnika i njihovih 
kontakata. Slijedilo je formiranje Covid odjela u domu te su slobodne kapacitete koristili za 
izolaciju i samoizolaciji korisnika. Postojao je i  problem kod zapošljavanja, odnosno velikog 
broja bolovanja zbog pandemije virusa COVID - 19. 
 
MORENA STANIVUKOVIĆ, v.d. ravnateljica Doma za starije osobe Novigrad, pozdravlja 
prisutne i obrazlaže predmetnu točku. Navodi ako je Dom na jednoj lokaciji. Pružaju se usluge 
smještaja i izvaninstitucionalni oblici skrbi u vidu pomoći u kući, odnosno dostave obroka na 
kućnu adresu korisnika. Što se tiče financijskog poslovanja, dom se vodio sukladno zakonskim 
odredbama. U 2021. godini ostvarili su manje prihoda od planiranog, iz jednog vrlo znanog 
razloga - pandemije kada su, na žalost, jedno vrijeme bili zatvoreni za prijem novih korisnika. 
Samim time ostvareno je manje prihoda te su rashodi bili veći od planiranih i Dom je u 2021. 
godini poslovao s manjkom od 87.630,90kn. Taj iznos je pokriven iz ostvarenih prihoda iz u 
prethodnih godina.  
 
SANJA DOBRIĆ PETRINA, ravnateljica Doma za starije osobe Raša, pozdravlja prisutne 
i obrazlaže predmetnu točku. Ističe da dom za starije osobe obavlja djelatnosti smještaja i to 



                                                             
 

je njihova glavna djelatnost. Osim toga obavlja djelatnost dnevnog boravka kao i organiziranje 
prehrane, odnosno dostavu toplog obroka. Razlozi traženja smještaja su uglavnom bolest, i 
nemoć starijih osoba a prosječna dob korisnika u domu je oko 81 godina. Prosječno vrijeme 
provedeno u domu iznosi 6 godina. Korisnici su kategorizirani kroz četiri stupnja gerijatrijske 
njege. Najveći broj korisnika je upravo u tom trećem stupnju, a to su funkcionalno skroz ovisni 
korisnici o drugoj osobi. Brigu o korisnicima i njegu u domu provode medicinska sestra i 
njegovateljica, međutim tu usko surađuju i s liječnikom primarne zdravstvene zaštite 
ambulante u Raši. Osim primarne zdravstvene zaštite, kroz projekt dodatne mjere, 
zdravstvene zaštite koju osigurava Istarska županija surađuju i s liječnicima specijalistima koji 
dolaze u dom nekoliko puta godišnje. U suradnji sa Zavodom za javno zdravstvo, vršilo se 
cijepljenje korisnika. Godišnje se vrši cijepljenja protiv gripe, pneumokoka odnosno upale 
pluća, te od 2020. godine protiv Corona virusa. U domu su uglavnom svi korisnici cijepljeni sa 
sve tri doze, a bila je dostupna i četvrta doza cjepiva. Navodi kako se slaže sa kolegicom da 
je 2021. godina bila izrazito teška osobito po pitanju pandemije. U domu je bilo zaraženo 40 
korisnika i 10 djelatnika. Značajan je rad Komisije za prijam i otpust korisnika. Komisija 
zaprima sve zahtjeve za smještaj, obrađuje ih te odlučuje o tome da li se osoba stavlja na listu 
čekanja ili ne. Trenutačno je na listi čekanja oko 180 zahtjeva, a prosječno vrijeme čekanja na 
smještaj je između 3,5 i 4 godine. Ukupno je obrađeno 87 zahtjeva i većina njih je stavljena 
na listu čekanja te je 7 zahtjeva bilo odbijeno. Financijski plan doma zapravo je dio Proračuna 
Istarske županije, tako da ga Skupština Istarska županija potvrđuje i usvaja. Prihod Doma se 
sastoji se od dvije glavne grupacije, onu koju osigurava Istarska županija, kroz 
decentralizirano financiranje, te prihode za posebne namjene koje sami uprihođuju od naplate 
usluga. Kada se gleda rashod, najveći dio odlazi za zaposlene, nešto više od 50 % a preostali 
dio na materijalne financijske rashode. Nadalje, 2021. godina, završila je negativnim 
rezultatom poslovanja u minusu od 46.504,00 kn. 
 
KRISTINA LAGINJA, ravnateljica Doma za starije „Domenico Pergolis“ u Rovinju, 
pozdravlja prisutne i obrazlaže predmetnu točku. Naglašava kako je godinu u Domu obilježila 
pandemija. Želi skrenuti pažnju na jedan značajan projekt iz 2020. godine. U suradnji Istarske 
županije i Grada Rovinja osigurali su dodatne kapacitete i usluge u Domu. Svi su kapaciteti 
popunjeni i radi se punom parom. Uvijek se nastoji držati zadanih financijskih okvira uz 
praćenje Programa rada, ali i s naglaskom na korisnike jer je krajnji cilj da se u njihovom domu 
osjećaju kao doma. 
  
VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a,. postavlja pitanje koji je kapacitet svakog doma i 
kolika je lista čekanja. 
 
DORIS IVANKOVIĆ, ravnateljica Doma za starije „Alfredo Štiglić“, odgovara da je 
smješteni kapacitet 153 korisnika po stupnjevima od prvog do četvrtog koji su smješteni u 
jednokrevetne ,dvokrevetne i trokrevetne sobe. Isto tako na drugoj lokaciji smještajni kapacitet 
odjela za demencije je 18 korisnika, 17. dugotrajnih te jedan privremeni smještaj. Na dan 31. 
prosinca 2021. godine imali su 2650 zahtjeva na listi. Smatra da će se nadogradnjom doma i 
povećanjem smještajnih kapaciteta lista poprilično smanjiti. 
 
MORENA STANIVUKOVIĆ, v.d. ravnateljica Doma za starije osobe Novigrad odgovara 
kako je na listi čekanja za 2021. godinu bilo 337 zahtjeva. Korisnici su smješteni 
jednokrevetne, dvokrevetne, trokrevetne sobe, kapacitet je 173 korisnika.  
 
KRISTINA LAGINJA, ravnateljicu Doma za starije „Domenico Pergolis“ u Rovinju 
odgovara kako je u Domu kapacitet 160 korisnika u raznim stupnjevima usluga, trenutna liste 
čekanja je negdje oko 800 korisnika u raznim stupnjevima usluga. Želi skrenuti pažnju da su 



                                                             
 

liste nerealne, jer postoje trendovi davanja zahtjeva u dom radi nekog budućeg vremena. 
Smatra da se po njima nije potrebno voditi. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno 
SUZDRŽANA usvaja 

 
a. ODLUKU o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

b. ODLUKU o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Novigrad-Cittanova 

c. ODLUKU o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije Raša 

d. ODLUKU o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  predlaže da nastave bez uvodnih obrazloženja, s obzirom na 
proteklo vrijeme.  
Vijećnici se slažu. 
 
 

Ad-25) 
Prijedlog Odluke o davanju Lučkoj upravi Pula na privremeno upravljanje i  

korištenje luke posebne namjene – nautičke luke Bunarina 

 
DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba SDP-a, navodi kako je luka Bunarina nepresušan izvor 
inspiracije u negativnom smislu te kako želi informirati vijećnike Skupštine koji su manje 
upućeni da je temeljem članka. 10. stavka. 1. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama 
propisano da pomorskim dobrom upravlja i vodi brigu o njegovoj zaštiti Republika Hrvatska 
neposredno ili putem jedinica regionalne samouprave. Smatra da bi vijećnici trebali znati da 
je Grad Pula davnih dana zatražio i dobio ovlaštenja da raspisuje koncesije na pomorskom 
dobru. Sadašnji župan Boris Miletić u svojstvu gradonačelnika u prosincu 2020. godine, 
predložio je Odluku o davanju koncesije za 2021. godinu u kojoj navodi da će Bunarina ići u 
koncesiju na 20 godina za procijenjeni godišnji prihod od mizernih 20.000,00 kn. Ono što 
vijećnici ne znaju, a znaju oni malo dužeg pamćenja, je da sukladno prostornim planovima na 
Bunarini bilo propisano 250 vezova i da je koncesiju na Bunarini trebala davati Republika 
Hrvatska. U Županijskom prostornom planu misteriozno je nestalo u 50 vezova, što je bitno iz 
razloga jer ispod 200 vezova koncesiju raspisuje jedinica lokalne samouprave. Navodi da je 
Bunarina na neki način „zlatna koka“ te od 6.000.000,00 kn prihoda ostaje 5.000.000,00kn. 
dobiti. Kao vijećniku mu je drago što time upravlja Lučka uprava jer je po definiciji neprofitna 
ustanova i taj će se novac uložiti, a neće ići u džepove privatnika. Međutim smatra bitnim da 
odluke koje se donosu budu u skladu sa zakonom. Duboko je uvjeren da ova odluka nije u 
skladu sa zakonom. Smanjen je broj vezova sa 250 na 200 međutim Grad Pula ne raspisuje 
koncesiju niti Grad Pula daje na privremeno korištenje Bunarinu Lučkoj upravi, nego dalje čini 
Istarska županija. Postavlja pitanja temeljem čega. Ističe kako tamo, unatoč smanjenju 
kapaciteta sa 250 na 200 vezova, i dalje u stvarnosti postoji 240 vezova. Dakle po toj logici 
koncesiju ili davanje na upravljanje bi trebala dati Republika Hrvatska. Smatra kako bi 
Republika Hrvatska ili Grad Pula trebali dodjeljivati koncesije, nikako Istarska županija i 
Skupština Istarske županije. 



                                                             
 

Navodi kako neće ulaziti u genezu odnosa, Borisa Miletića sa Nikolajem Victorovom kojem se 
je na Bunarini pogodovalo na X načina zbog čega je i podnesena kaznena prijava protiv njega. 
Poziva vijećnike da dobro razmisle o usvajanju ove odluke. Smatra da je Lučka uprava 
najbolja pravna osoba za upravljanje tim područjem ali kako to treba biti učinjeno u skladu sa 
zakonom. Ukoliko Skupština Istarske županije, usvoji ovu odluku, najavljuje da će, kao vanjski 
član saborskog Odbora za promet poslati upravni i inspekcijski nadzor Ministarstva pravosuđa 
i uprave te Ministarstva mora, prometa i infrastrukture. 
 
ŽUPAN, odgovara da ne treba imati jako dugo pamćenje, dovoljno je samo govoriti istinu. 
Vijećnik brka pojmove jer kada govorimo o području lučice Bunarina ona nema apsolutno 
nikakve veze sa ribarskom kolibom, kao što vijećnik vrlo dobro zna. Kao poznatom prijavljivaču 
prijava koji bi vjerojatno htio prijavljivati, suditi, tužiti, zatvarati vijećniku poručuje da su ta 
vremena i takvi sustavi na sreću iza nas. Dakle, suština ove odluke je upravo ono što je vijećnik 
izgovorio ispred ove govornice, a to je da lučkim područjem Bunarina i dalje privremeno 
upravlja Lučka uprava Pula kojoj je osnivač Istarska županija. Sve kako bi se financijska 
sredstva koja se na tom području ostvaruju ulagala u lučka područja, ne samo u područje 
Bunarine, koje je obnovljeno i renovirano nego u ostala lučka područja. Vijećnik radi u Fažani 
i zna da je Lučka uprava Pula tamo uložila velika sredstva. Navodi da će, ako mu je stalo da 
tim područjem i dalje upravlja Lučka uprava Pula po logici stvari vijećnik podržati odluku. 
Ukoliko smatra da bi to trebao biti netko drugi, onda neka čini isto što je činio već dulji niz 
godina pa ćemo vidjeti kakav će biti ishod. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 25 glasova ZA, i 9 
SUZDRŽANA usvaja 
 
 

Ad-26) 
Prijedlog Zaključka o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje 

natječajnog postupka za imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene  

umjetnosti Istre 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja  
 

ZAKLJUČAK 

o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje natječajnog postupka za 

imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene umjetnosti Istre 

 
 

Ad-27) 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup 

poslovnog  prostora zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 



                                                             
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup  poslovnog  prostora     

                        zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja 

 
 

Ad-28) 
    Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o financiranju otplate kredita za radove  

      rekonstrukcije i dogradnje Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske  

                                    županije iz sredstava za decentralizirane funkcije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

      ODLUKU 

        o izmjeni Odluke o financiranju otplate kredita za radove rekonstrukcije i dogradnje   

               Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije iz sredstava za  

decentralizirane funkcije 

 

 
Ad-29) 

    Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med.   

     dent. za  promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe –   

                                          djelatnost dentalne medicine 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

       ODLUKU 

o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. za  promjenu  

   prostora obavljanja javne zdravstvene službe –  djelatnost dentalne medicine 

 

 
Ad-30) 

      Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  

                       Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

      ODLUKU 

 o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Nastavnog zavoda za hitnu   

    medicinu Istarske županije 



                                                             
 

 
 

Ad-31) 
       Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k. č. br. 24/ZGR k.o. Vodice  

                                       neposrednom pogodbom 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

o kupnji nekretnine k. č. br. 24/ZGR k.o. Vodice neposrednom  pogodbom 

 

 
Ad-32) 

Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju na  

pomorskom dobru za gospodarsko korištenje -  k.o.  Bale 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na   pomorskom dobru za   

gospodarsko korištenje - k.o.  Bale 

 

 
Ad-33) 

  Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na   

     pomorskom dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br.1075) 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

  o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom dobru za  

gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br.1075) 

 
 

Ad-34) 
Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na  

pomorskom  dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rovinj 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  



                                                             
 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom  dobru za  

gospodarsko korištenje – k.o. Rovinj 

 
 

Ad-35) 
   Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na  

    pomorskom dobru za gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br. 1076/3) 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje – k.o. Rabac (k.č. br. 1076/3) 

 

 
Ad-36) 

  Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na    

    pomorskom dobru za uzgoj školjkaša i riba na području Raškog zaljeva 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

       ODLUKU 

   o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju  na  pomorskom dobru za  

uzgoj školjkaša i riba na području Raškog zaljeva 

 

 

Ad-37) 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u 

Puli 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola 

 
 



                                                             
 

I. 
Marijana Milevoj razrješava se dužnosti suca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola, na 
osobni zahtjev. 
 

II. 
Za suce porotnike Županijskog suda u Puli-Pola imenuju se: 

1. SLAVICA KAIĆ iz Ližnjana 
2. ZDENKO GLAVAŠ iz Vodnjana 
3. ADRIANA GANIĆ iz Galižane 
4. DRAGICA MULIĆ iz Pule 
5. DRAGAN ZUBER iz Pule 
6. LJUBICA SUBOTIĆ iz Pule 
7. ELVIA ROJNIĆ iz Pule 
8. STANKA BURŠIĆ iz Pule 
9. VERA RADOŠEVIĆ iz Pule, 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu prvog dana od objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
 

Ad-38) 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, 

poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 

b. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

c. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za 

međunarodnu suradnju i europske poslove 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i 

područnu (regionalnu) samoupravu Skupštine Istarske županije 
 

I. 
Ivica Butorac razrješuje se članstva u Odboru za statut, poslovnik, lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu Skupštine Istarske županije. 

 
II. 

Umjesto Ivice Butorca, za člana Odbora za statut, poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu Skupštine Istarske županije imenuje se IVICA ĆOŠKOVIĆ. 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“ 



                                                             
 

 
 

b) RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine Istarske županije 

 
I. 

Ivica Butorac razrješuje se članstva u Odboru za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo Skupštine Istarske županije. 

 
II. 

Umjesto Ivice Butorca, za člana Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
Skupštine Istarske županije imenuje se MARIO BRATULIĆ. 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“ 
 
 

c) RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za međunarodnu suradnju 

i europske poslove Skupštine Istarske županije 
 

I. 
Diego Antončić razrješuje se članstva u Odboru za međunarodnu suradnju i europske poslove 
Skupštine Istarske županije. 

 
II. 

Umjesto Diega Antončića, za člana Odbora za međunarodnu suradnju i europske poslove 
Skupštine Istarske županije imenuje se MILAN KOŠARA. 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“ 
 
 

Ad-39) 
Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini  

godišnjeg paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na  

području Istarske županije za 2024. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je Odbor za financije i proračun dao amandman na 
predmetni prijedlog. Poziva Župana da se očituje o amandmanu Odbora. 
 
ŽUPAN prihvaća amandman Odbora. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da amandman Odbora postaje sastavni dio 
prijedloga Odluke. Otvara raspravu po klubovima, otvara pojedinačnu raspravu, kako nema 
prijavljenih, daje na glasanje Odluku o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini 
godišnjeg paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske 
županije za 2024. godinu s amandmanom Odbora koji glasi: 



                                                             
 

 
1. Mijenja se Članak 2. Odluke kojim se određuje iznos turističke pristojbe za osobe 

koje pružaju ugostiteljske usluge u domaćinstvu ili na obiteljskom 

poljoprivrednom gospodarstvu u godišnjem paušalnom iznosu.  

Pod točkom A) mijenja se iznos pristojbe po krevetu pod rednim brojem 10 za Grad Vodnjan 

- iznos ''50,00 EUR / 376,73 KN'' mijenja se u ''60,00 EUR / 452,07 KN'', dok se iznos  ''30,00 

EUR / 226,04 KN'' mijenja u ''60,00 EUR / 452,07 KN'', te sada glasi: 

  

R.b. Grad / Općina 

Smještaj u 
domaćinstvu 

Smještaj na 
obiteljskom 

poljoprivrednom 
gospodarstvu 

EUR KN EUR KN 

10 Grad Vodnjan 60,00 452,07 60,00 452,07 

  

Pod točkom B) mijenja se iznos pristojbe po smještajnoj jedinici. 

1. pod rednim brojem 3 za Grad Labin – iznos ''66,36 EUR / 499,99 KN'' mijenja se u 

''66,37 EUR / 500,06 KN'', dok se iznos  ''33,18 EUR / 249,99 KN'' mijenja u ''33,19 EUR 

/ 250,07 KN'',  

2. pod rednim brojem 13 za Općinu Brtonigla – iznos ''60,00 EUR / 452,07 KN'' mijenja se u 

''66,37 EUR / 500,06 KN'',  

3. pod rednim brojem 18 za Općinu Grožnjan – iznos ''60,00 EUR / 452,07 KN'' mijenja se 

u ''66,37 EUR / 500,06 KN'' 

4. pod rednim brojem 31 za Općinu Raša – iznos ''66,36 EUR / 499,99 KN'' mijenja se u 

''66,37 EUR / 500,06 KN'', dok se iznos  ''33,18 EUR / 249,99 KN'' mijenja u ''33,19 EUR 

/ 250,07 KN'' 

5. pod rednim brojem 32 za Općinu Sveta Nedelja – iznos ''66,00 EUR / 497,28 KN'' 

mijenja se u ''66,37 EUR / 500,06 KN'', dok se iznos  ''33,00 EUR / 248,64 KN'' mijenja u 

''33,19 EUR / 250,07 KN'', 

te sada glasi: 

  

R.b. Grad / Općina 

Smještaj u 
domaćinstvu u 

kampu i u objektu 
vrste kamp 

odmorište ili kamp 
odmorište – 

robinzonski smještaj 

Smještaj na 
obiteljskom 

poljoprivrednom 
gospodarstvu u 

kampu i u objektu 
vrste kamp odmorište 
ili kamp odmorište – 
robinzonski smještaj 

EUR KN EUR KN 

3 Grad Labin 66,37 500,06 33,19 250,07 



                                                             
 

13 Općina Brtonigla 66,37 500,06 60,00 452,07 

18 Općina Grožnjan 66,37 500,06 60,00 452,07 

31 Općina Raša 66,37 500,06 33,19 250,07 

32 Općina Sveta Nedjelja 66,37 500,06 33,19 250,07 

  

2. Mijenja se Članak 3. Odluke kojim se određuje iznos turističke pristojbe koju 

vlasnik kuće, apartmana ili stana za odmor, plaća za sebe i članove uže obitelji u 

godišnjem paušalnom iznosu.  

  

Mijenja se iznos pristojbe pod rednim brojem 26 za Općinu Marčana – iznos za prvog člana 

''35,00 EUR / 263,71 KN'' mijenja se u ''33,00 EUR / 248,64 KN'', iznos za drugog člana ''35,00 

EUR / 263,71 KN'' mijenja se u ''33,00 EUR / 248,64 KN'', iznos za svakog sljedećeg člana 

''15,00 EUR / 113,02 KN'' mijenja se u ''13,00 EUR / 97,95 KN'', te sada glasi: 

  

R.B. Grad / Općina 
Prvi član Drugi član Za svakog 

sljedećeg člana 

EUR KN EUR KN EUR KN 

26 Općina Marčana 33,00 248,64 33,00 248,64 13,00 97,95 

  

U ostalom dijelu Odluka o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 
paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske županije za 
2024. godinu ostaje nepromijenjena. 
 
Skupština Istarske županije, jednoglasno, usvaja 
 

ODLUKU 
o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog iznosa 

turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske županije za 2024. godinu, 
s amandmanom Odbora za financije i proračun koji postaje sastavni dio Odluke. 

 
 

Ad-40) 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prijedlogu mreže 

srednjih škola i učeničkih domova na području Istarske županije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

 o izmjenama i dopunama Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i učeničkih  

domova na području Istarske županije 



                                                             
 

 
BORIS MILETIĆ, župan, čestita vijećnici Marianni Jelicich Buić i vijećniku Davoru Komaru na 
postignutim uspjesima. Smatra da je postignuće vijećnika Davora Komara zaslužilo veliku 
čestitku, gotovo jednaku onoj koju su dobili „vatreni“. Četvrti je igrač na svijetu, ali prvi u Europi. 
U ime svojih kolega, suradnika, zamjenika i pročelnika, želi svim vijećnicima i njihovim 
najmilijima sve najbolje povodom nadolazećih božićnih blagdana.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, IDS,  također u svoje ime želi sve najbolje svima prisutnima i 
njihovim obiteljima, te svako dobro u nadolazećoj godini. Poziva na druženje uz čašu 
šampanjca u predvorju Spomen doma. 

 
 
Sjednica je završila u 13.55 h.  
 
Zapisnik vodile: 
Andrea Jelovčić i  
Elvija Čeh Paćelat 
 

PREDSJEDNICA 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
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